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Úvod 
Mimoriadna služba Williama Branhama bola odpoveďou

Svätého Ducha na proroctvá Písma v Malachiášovi 4:5,6, Lukášovi
17:30 a Zjavení 10:7. Táto celosvetová služba bola vrcholom mnohých
biblických proroctiev a pokračovaním práce Božej skrze Jeho Ducha v
tomto konečnom čase. Písmo hovorí, že táto služba pripraví ľudí pre
Druhý Príchod Ježiša Krista. Našou modlitbou je, aby Boh toto Slovo
urobil životom v Tvojom srdci, keď budeš s modlitbou čítať toto
posolstvo.

Preklad anglického originálu je urobený len s takými
nevyhnutnými zásahmi do textu, ktoré vyžaduje preklad hovoreného
slova do tlače, so snahou zachovať ráz prostého spôsobu vyjadrovania.

Hoci bolo pre presnosť prekladu vynaložené všetko úsilie,
napriek tomu je za najvernejšiu formu záznamu považovaný audio
záznam v anglickom jazyku.

Viac ako 1100 kázní je dostupných v mnohých jazykoch.
Táto kázeň sa smie kopírovať a rozširovať, pokiaľ je text

predstavený neskrátene, bezo zmien, a pokiaľ je distribuovaný zdarma.

Viac informácií nájdete na stránke:

www.vecerne-svetlo.sk
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Pokoj
(SHALOM)

Toto posolstvo kázal brat William M. Branham v  nedeľu popopudní  19.1.1964 v Phoenix, AZ

1 ...len teraz otváram službu môjho novoročného stretnutia. Toto je moje
prvé veľké posolstvo od začiatku nového roka. Mal som pár večerov
doma a potom som bol v tom tábore Huachuca. Ako sa to preloží?
Neviem ani, ako sa to môže vyslovovať Huachuca s „H“.
2 Nebudeme,  my nehodláme mať hnutie, kde by sme sa pozerali cez
zrkadlo dozadu. Ten pohľad ukazuje kde ste boli. My však sa pozeráme
vpred. Tak vidíme, kam ideme. To, čo bolo v minulosti; Pavol povedal:
„ ... na to, čo je za mnou, zabúdajúc a po tom, čo je predo mnou , sa
vystierajúc ženiem sa za cieľom k víťaznému, k odmene horného
povolania Božieho v Kristu Ježišovi.“ To je to, čo chceme robiť. Nuž, my
sa teda môžeme pozerať nazad, 15 či 16 rokov, keď som bol prišiel do
Phoenixu prvý raz. Mnoho vecí sa od vtedy stalo, dobrých i zlých, to
všetko pôjde na súd v rukách Božích. Ale k čomu teraz hľadím je to, čo
urobím v tomto roku k zlepšeniu Kráľovstva, robiac všetko čo môžem
pre Božie Kráľovstvo.
3 Toto poludnie chcem vravieť o posolstve nového roka pre Kristovu
Cirkev a zajtra večer sa budeme modliť za chorých. A budeme rozdávať
modlitebné lístky medzi ... Myslím, že služba začne o 7.30, bude však
lepšie keď prídete o 6. alebo o 6.15, aby ste dostali modlitebný lístok, a
nevyrušovali službu.
4 Chceme sa poďakovať vedeniu Ramady, ktoré nám zapožičalo túto
budovu na stretnutie pred ich veľkým stretnutím. Nech ich Pán
požehná.
5 Keď chcete sledovať Písma, odkiaľ budeme čítať, budem čítať z
Izaiáša proroka 60. kapitolu 1.  a  2. verš, a Žalm 62:1-8.
Najprv Žalm:

Len na Boha, mlčiac, očakáva moja duša; od neho je moje
spasenie. Len on je mojou skalou a mojím spasením, mojim
vysokým hradom, nepohnem sa veľmi. Dokedy budete útočiť na
človeka? Pobití budete všetci koľko vás je. Budete ako
nachýlená stena, ako navalený múr. Len o tom sa radia, ako by
ho zvrhli s jeho výše. Majú radi lož. Svojimi ústami dobrorečia a
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vo svojom srdci zlorečia. Sélah. Len očakávaj mlčky, moja duša,
na Boha, lebo od neho je moje očakávanie.

Len On je mojou skalou a mojím spasením, mojím vysokým
hradom, nepohnem sa. Na Bohu je založená moja spása, a od
neho je moja sláva; skala mojej sily. moje útočište je v Bohu.

6 páči sa mi, ako sa Dávid vyjadruje: „ SKALA. „ Všimli ste si, že
viackrát hovorí: „ Boh je moja Skala.“ Viete čo tá Skala znamená v
Biblii? Skala je „ZJAVENIE.“
7 Ako Peter povedal: „Ty si Kristus, Syn živého Boha.“
8 On povedal: „Blahoslavený si Šimon, syn Jonášov. A na túto skalu,“ na
toto zjavenie – Boh mu to zjavil.  „...lebo telo a krv ti toho nezjavili, ale
môj otec, ktorý je v nebesiach.“ Na túto skalu – toto ZJAVENIE – na
tomto zjavení zbudujem svoju cirkev.“
9 A Dávid tu zvolá: „Boh je moja Skala, moje Zjavenie.“
10 Teraz v 60. kapitole u Izaiáša, l. a 2 verš.:

Povstaň a svieť, Jeruzalem! Lebo prišlo tvoje svetlo, a sláva
Hospodinova vzišla nad tebou! Lebo hľa, tma pokryje zem a
mrákava národy, ale nad tebou vzíde Hospodin ako slnko rána,
a jeho sláva sa bude vidieť nad tebou.

11  Modlime sa: Pane Ježišu, ako rozmýšľame nad týmito slovami,
ideme, začínajúc tieto služby, aby sme Tebe dali česť. Požehnaj nás
Otče, žiadame o to v Ježišovom Mene. Amen.
12 Môj predmet toto odpoludnie je jedno slovo: POKOJ, SHALOM. V
hebrejčine to znamená pokoj. Pokoj, alebo privítanie, je to „pokoj s
tebou“ alebo „vítaj“, „dobré ráno“ akoby privítanie. Avšak to hlavné slovo
čo som našiel v hebrejčine, má mnoho významov, avšak všetky mieria
na tú istú vec – POKOJ.
13 Ako stojí pred nami tento nový rok, je pred nami oboje – ako som
povedal – SVETLO i TMA. Vidíme tu Dávida vravieť: „Nadejte sa na
Pána. Dôverujte v Neho.“ Izaiáš povedal: „Hrozná tma prichádza na
ľudí, ale Cirkev vstane a bude svietiť v slávnom SVETLE.“
14 Sme teda pred týmto novým rokom a ako robíme každý rok, je na
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mieste ľútosť nad chybami našej minulosti a pozeráme sa vpred na
budúcnosť slávneho Svetla Kristovho. Keď prežijeme rok, určite
nájdeme mnoho chýb, ktoré sme urobili, aj to očakávame lebo to tak
ide, za i proti. To je zákon možnosti, v ktorom žijeme svoj život. Sme
však radi, že máme Prostredníka, ktorý sedí na pravici Boha, aby za
nás orodoval. Keď sme odhodlaní priznať svoje chyby, že sme urobili
zle, potom ich On odpustí. On je plný odpustenia a milosti, odpustí nám
tie chyby.
15 Tejto hroznej tmy, o ktorej chceme najprv vravieť:, je veľa v dnešnom
svete, a hustne a hustne každým rokom. Každý rok zisťujeme, že svet
tmavie, duchovne vraviac, pretože hmatajú v tme. Je viac hriechu. Čo
sme teraz prešli, zavraždenie prezidenta, atd., a ľudí, čo bolo v tejto
krajine zavraždených. Nemysleli by sme, že by sa to odohrávalo v čase
modernej civilizácie, avšak to istotne máme ,pretože je hrozná tma na
ľuďoch. Pre tých, ktorí sa neobrátia k Slovu, je iba jedna vec, čo im ja
môžem povedať na tento prichádzajúci rok - zapadnete hlbšie do tmy
ako bude rok plynúť.
16 Ale tí. ktorí sa obrátia v tomto novom roku ku Svetlu, budú svetlejší až
do toho dokonalého dňa, ktorý hľadáme, - Jeho príchod, kedy všetka
tma zmizne. To je ten dôvod, prečo to ja vravím Cirkvi Živého Boha
dnes. „SHALOM - POKOJ „, pretože my sme Jeho Svetlo. Ježiš
povedal: „ Vy ste svetlo sveta.“
17 Prorok povedal,: .Hrozná tma je na tomto ľude, na ľuďoch sveta, -
hrozná tma.
18 Všimli ste si, tieto posledné roky, vy muži i ženy v mojom veku, ako to
každý rok vyzerá, že tmy je stále viac a viac? Vravel som minule mojej
žene,“ Vieš čo, zdá sa mi to, ako keby sa ľudia viac a viac vzďaľovali od
tej skutočnej veci, ku ktorej by sa mali viac a viac približovať.“
19 Všimol som si to medzi ľuďmi. Pozrite sa na ulice, a hlavne medzi
ženy, pozrite sa na ich žiadosti a čo rady robia, ako stále menia
zmýšľanie. Muž sa stáva ženou, a ženy sa stávajú mužmi a vyzerá to
tak, že sa to nedá zastaviť. Prešiel som cez krajinu – kážem proti tomu,
vrátim sa nazad a je to horšie, ako to bolo keď som začal. Tí ľudia to
chcú urobiť správne, ale je niečo v tom, čo im nedovoľuje to urobiť
správne. Len ich to tlačí, ako ťažká hmla na celej zemi. Nie iba vo
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Phoenixu, ale na celom svete je zhromažďovanie tmy, ktorá sa
hustejšie a hustejšie zhromažďuje každú dobu, dusí skutočnú mužskosť
a skutočnú ženskosť'. Vravím to podľa prírody. .
20  A vyzerá to tak, že viac a viac to prichádza do cirkvi. Keď sa
vzopriete proti tomu a niečo poviete proti tomu, niekto to zle pochopí.
Niekedy to ženy zle porozumejú a inokedy zase muži. Majú k tomu zlý
postoj.
21 Niekedy mužovia, dobrí mužovia, to musia trpieť, aby si mohli udržať
ich práva v ich cirkevnom úrade, ku ktorému patria, pretože keď to tak
neurobia, budú vykázaní von a zostanú sami. A keď sú raz vykázaní od
určitých ľudí, potom sa ťažko dostanú k druhým, pretože oni vedeli že
raz ten muž patril do tej skupiny. Potom sa vypytujú“ Čo sa tam stalo?“
Musíte sa postaviť za svoje. Presvedčenie – byť sám, alebo odmietnuť'
svoje presvedčenie. Je to pre tých ľudí ťažké.
22  A vyzerá to že je čas, že nevidíte tú skutočnosť, aký by mal muž byt'.
Aj keď to vezmeme naspäť, od duchovného do prírodného. Vidím, že
muži nosia ružové zamatové topánky, a podobné veci, vyzerá to že sa
viac stávajú ženami. A ženy, fajčia cigarety, a teraz už aj cigary a
strihajú si vlasy ako muži a vyzerá to, že tá jemnosť, ženskosť od nich
odišla. Skutočný mužský muž je preč, o všetkom o čom rozmýšľajú je
zlo na druhej strane.
23 Myslím si, že je to ako na začiatku, „ každá myšlienka v ľudskom
srdci je ustavične na zlo.“ Naše programy, televízia, rádio, nie sú
kontrolované. Človek môže hoci čo povedať, čokoľvek chce, nadávať' a
vravieť špinavé vtipy, ktoré by sa jednoducho vravieť nemali - nemali by
byť povedané ani v hostinci. Avšak to môžu hovoriť v televízii, v rádiu a
poslať to až do domov poslucháčov. Zdá sa, ako keby hrozná tma
zakrývala celú tú vec. Celý svet sa zdá vyť poškvrnený.
24 Roky sa snažím ukazovať vzor - Božie Slovo. A som viac odhodlaní v
tomto roku ukazovať ten vzor ako kedykoľvek predtým v mojom živote -
stáť rovno so Slovom. Keď si niekto bude myslieť že sa budem
chytrácky správať, potom, brat, sestra – ste v omyle. Ja to robím,
pretože som zaviazaný k tomu povinnosťami. Ja som zaviazaný k tomu
Slovu. Čokoľvek Ono povie, nedávajte k tomu osobný výklad, povedzte
iba to. Možno, že sú niektorí, čo To môžu preložiť', aby to bolo trochu
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odlišné, ale ja to nemôžem urobiť. Jediný jazyk, čo poznám je tu
napísaný, presne tak ako To je.
25 Je to asi 3 roky, čo doma, v mojom domácom zbore, Duch Svätý mi
povedal: „Chod´ do Tucsonu, niečo tam čaká. stál som na pódiu a som
vám povedal:, „TAK VRAVÍ PÁN“ – niečo sa hotuje stať.“ Je tu niekoľko
ľudí, ktorí tu sedia a o tom vedia. Ja som vám povedal to, čo som videl.
Posolstvo je na páske: „Aký čas je, Pane.?“ Videl som zoskupenie
anjelov – pyramídu, vzniesla sa dolu severne od Tucsonu. A niečo mi
povedali, ale som nevedel čo to bolo. A potom jeden deň tam... Sedí tu
jeden muž prítomný, dvaja z nich, čo boli so mnou tam keď sa to stalo.
26  Aj to odfotografovali. Ten zjav na oblohe. Vyšlo to  v časopise.
Myslím, že ho mám, mám to. To je ono. Vidíte to tu, v časopise „LIFE“
(ŽIVOT). Táto fotografia ukazuje presne to, ako to Duch Svätý povedal,
že to bude.
27  A stálo tam tých sedem anjelov tak prirodzene, ako mňa tu vidíte
stáť. A povedali mi, aby som sa vrátil domov, že tajomstvá, ktoré
reformátori dostali cez roky, neboli úspešní v rozoznaní tajomstiev
Biblie, čo tých Sedem pečatí obsahovalo, že to mne bude zjavené.
Vyzývam každého zadovážiť si tých Sedem pečatí (knihu) a prezrieť ich
a nájsť v nich nejakú chybu. Vidíte? Pretože je to dané z vnuknutia
Božieho.
28  Pred tým som kázal o Sedem cirkevných vekoch, a nakreslil som ich
na tabuľu v budove môjho zhromaždenia.
29  Moje učenie – ja nekážem nejaké učenie, nič, iba veľké základy
evanjelia, pretože som medzi bratmi, ktorí sú snáď odlišní odo mňa, tak
to nedávam tu, pred ľuďmi. Snažím sa tu stáť na skutočných základoch
Písma, tak tomu veríme. Ale v mojom zhromaždení to snímajú na
pásky. Ak to chcete, môžete to mať. Ak váš kazateľ si to neželá, aby ste
to mali – neberte to. To záleží od vás.
30  Avšak tam, - v kázni o Siedmych cirkevných vekoch, mal som Boží
súhlas nakresliť ich, ako tma prichádzala na cirkev v Nicei, a o tých
cirkevných anjeloch a posloch. Muselo to byť správne, lebo ihneď ako
som to nakreslil – tú poslednú cirkevnú dobu, v nedeľu ráno o 11.
hodine, prišlo do tej budovy veľké Svetlo a to sa stalo asi pred toľkými
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ľuďmi, koľko ich tu aj teraz sedí. Prišlo dolu a zažiarilo na stene pred
všetkými tými ľuďmi. A nakreslilo tie CIRKEVNÉ VEKY PRESNE TAK
AKO SOM ICH JA TAM NAKRESLIL. SÚ stovky a stovky svedkov, ktorí
to môžu potvrdiť.
31 Vieme, že Boh vždy ukazuje veci v nebesiach predtým, než ich ukáže
na zemi. Podobne ako tí mudrci, ktorí sledovali tú hviezdu, atď. Najprv
sa stane nebeské znamenie a potom zemské znamenie dosvedčí to
nebeské. Boh pracuje v znameniach a v zázrakoch. Tie majú všade
nasledovať veriacich. Židia vždy hľadali znamenia. „Ukáž nám
znamenie a potom uveríme.“ Avšak keď tí mudrci prišli s ich zvesťou o
narodení Krista, tí Mágovia, bolo to práve o novom roku.
32 Zisťujeme, že mesiac (luna) v Biblii znázorňuje cirkev. Ukazuje svetlo
na zem v neprítomnosti slnka. Zjavenie 12. kapitola tu vykresľuje „ženu
s mesiacom pod jej nohami.“ a „slnko nad jej hlavou.“ V neprítomnosti
slnka, keď je slnko na opačnej strane, mesiac odráža svetlo slnka na
zem. Tak i Cirkev má odzrkadľovať Ježiša Krista svetu, v neprítomnosti
Syna Božieho. Všetci to tak veríme. Je to podivná vec že je veľa
rozdielností.
33 Vraviac o roku 1933, pápež sa vybral von, vlastne vyšiel von z Ríma,
navštíviť Svätú zem. A príde aj sem. Čudná vec sa však stala pár dní
predtým ako odišiel z Ríma, prvý raz v histórii, mesiac vošiel do ÚPLNE
HO ZATMENIA. Nuž, čo to bolo? Zatienilo to odzrkadľovanie Synovho
Svetla. O tom vravel s ortodoxným otcom a sú všetci jednomyseľní.
Pápež to robí za účelom priateľstva, dobrého susedského  spriatelenia.
Ono to dobre znie prirodzenému uchu, najlepšia vec čo sa môže stať.
Avšak pre duchovné ucho je to tma. A cirkvi, Presbyteriánska,
metodistická, baptistická, ako aj Letničná, vy ste sa v tom spojili, vediac
že nás Biblia ináč učí? Prekvapuje ma to, ako môže Duchom naplnený
človek tam sedieť a povedať: „Pociťuje sa to ako duchovné byť na
takom mieste.“ Pre mňa je to hrozné!
34 Myslím, že to máte tu v Phoenixu. Keď niekto ...Koľkí z vás ste
niekedy videli ako som mal nakreslené tie obrazy, tie cirkevné doby?
Zodvihnite ruky. Myslím si ... Pozrite sa, ako ich pán nakreslil na
oblohu ? Presne tak ako to bolo nakreslené tam v zhromaždení.
Dokonale, presne tak ako to tam Duch svätý mi dal pred 3. rokmi v
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zhromaždení, tak sa to stalo tam na nebi.“ Z úst dvoch alebo troch
svedkov nech je každé slovo dokázané.“ Duch svätý sa najprv pohne z
vnuknutia, - nakreslil som to tam na pódiu. Potom On Sám prišiel a
potvrdil Sám Seba, ako mesiac a svetlo sa strácalo. A strácalo sa až do
Laodicejskej doby, do úplnej tmy. A prichádza a dokazuje sa to na
mesiaci presne v tú dobu, keď sa cirkvi dávajú dohromady. Spojená
federácia cirkví.“
35 Niet divu, že Izaiáš povedal: „Hrozná tma je na tomto ľude.“
36 Viem, že to nie je populárne vravieť proti organizáciám, ale je to
znamenie šelmy. To je čo ma k tomu vedie. Je to robenie obrazu šelmy.
Nevravím to preto, aby ste sa nahnevali. Ja to hovorím preto, bratia,
lebo je to pravda. Príde deň, keď sa Phoenix postaví – možná že už
budem preč – ale budete vedieť, TAK VRAVÍ PÁN! Je to pravda. A ako
ten Duch, Duch Svätý dokázal a potvrdil tie posolstvá a predpovedal tie
veci a ani ráz sa nezmýlil. Prečo hmatáme v tme? Prečo sa ľudia
neprebudia kým nie je neskoro? Jeden deň bude už neskoro, keď ste
už zobrali to znamenie šelmy, a potom bude... Nebudete už môcť nič
urobiť potom proti tomu, budete chytení v tom systéme.
37 Prečo neprídete ku Kristovi, byť naplnení svetlom Slova Ježiša Krista,
Jeho kriesiacou silou, ktorá vás môže oslobodiť a učiniť vás sviecou,
ktorá je postavená na vrchu? Nezáleží ako sa zatmie.  Vravíte: „Prečo
by sme to mali urobiť? Ostatní...“ Počúvajte, teraz je čas, aby to svietilo,
keď je najtmavšie, lebo vtedy svetlo lepšie svieti, keď je vo tme.
Musíme vždy nechať, aby svetlo tam svietilo, kde je tma.
38 Prorok povedal: „Hrozná tma bude na ľuďoch,“ a je to v skutočnosti
pravda.
39 Teraz zisťujeme, od čoho mesiac odzrkadľoval svetlo. Boh to ukázal
prvý krát na tabuli, potom s Jeho vlastnou prítomnosťou, potom na
nebesiach ukázal to znamenie. Potom išiel pápež von z Ríma do
Palestíny. Ľudia tam kričali, padali na tvár, a klaňali sa tomu mužovi. Bol
by som proti kazateľom, ktorí by sa do toho zapojili ako som aj proti
tomu, čo robia s tým človekom. To je rovnaký duch.
40 Zdá sa ,ako keby hrozná tma sa usadila na ľuďoch, tak že si myslia,
že jedinú vec, čo môžu urobiť je, ísť do zhromaždenia a byť dobrým
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členom, zapísať sa do ich knihy a nejakú tajnú vec ako že: „Boh otočí
kľúčom, keď zomriete, a zmení toho ducha vo vás na Jeho Ducha.“
Mýlite sa! Keď zomriete, ten duch, ktorý je vo vás, v takom navždy
budete. A pamätajte si farizeovia, sadúcejovia, atď., boli veľmi nábožní
ľudia. 
41 Boh je žiarlivý Boh. (Ex.34:14) On je žiarlivý a chce, aby jeho
manželka bola čistá. Chce,  aby bola panna, čistá panna. Nič zo sveta v
nej, spolu v Jeho Slove, Jeho časť. Musíme byť čiastkou Slova! Nie
časťou cirkvi, ale čiastkou nevesty! Cirkev je odsúdená , vieme že ide
do úplnej tmy, avšak nevesta ide hore.
42 Keby sa len ľudia mohli prebudiť na pár minút a uvedomiť si, aká je to
veľká vec. Ale to robí hrdosť. Ľudia, čo chcú ísť podľa sveta. Nemôžete
to urobiť. Nezmýšľate svetsky. Myslíte si, že žena, ktorá je už v truhle,
že jej záleží na tom či má vodovú,- alebo ako to voláte? Myslíte si, že ju
to bude zaujímať ako je oblečená, keď už leží v truhle, alebo muža? Už
im na tom nebude záležať.
43  A to je tá príčina, prečo je toho dnes tak veľa, že sa napodobňuje to,
čo majú susedia, alebo nejaká hollywoodska hviezda, alebo nejaká
móda, alebo niečo podobné, je to preto, že ešte nezomreli v Kristu a v
Jeho Slove. Čo to je dnes s cirkvami? Sme v tme, hmatáme v tme.
Vravíme že, „ bude hrozná tma na ľuďoch.“ A skutočne je teraz hrozná
tma na ľuďoch.
44 Čo to všetko znamená? Znamená to, že keď svet... To, čo zatienilo
mesiac bolo preto, že slnko... zem sa dostala do tieňa voči slnku, čo sa
odzrkadľuje na zem. Svet je v tieni. To je to, čo sa dnes odohráva s
cirkvami. To je to, čo je s Presbyteriánmi, Metodistami,  Letničnými. Je
to tak so všetkými. Svet zatieňuje svetlo, ktoré my máme odzrkadľovať,
obrátilo sa to okolo a dostalo sa to do toho, a ako prechádzajú jeden
okolo druhého, zakrýva sa to.
45 Svet prišiel do cirkví v mene denominácií, v mene cirkevných
zákonov – „a my sme cirkevní a toto a toto...“ ale zatajujú moc
Kristovho vzkriesenia, aby dokázali svoje slovo, ktoré je predpovedané
na túto dobu. Len skrze Slovo Božie môže vzísť svetlo. My to vieme.
Boh na počiatku povedal: „Nech je svetlo,“ – a bolo svetlo, dokazujúc
Svoje Slovo, Slovo, ktoré vyriekol.
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46 Tma, zatemnenie! Svet sa postavil rovno s odzrkadľovaním slnka a
mesiaca a zatemnilo sa to. To je presne to, čo sa stalo v prírode,
vlastne duchovne. Ako sa to stalo v prírodnom, to zatemnenie, bolo
predpovedané, že sa to tak presne stane.
47 Vidíte, ako sa to nakoniec ukáže, mnohí z vás mladých nebudete
musieť byť o mnoho starší aby ste to videli, keď budete žiť ďalšie 3 – 4
roky.
48 Mesiac – teraz sme v Laodicejskej cirkevnej dobe. Zo všetkých cirkví,
laodicejská, posledná, vlažná cirkevná doba. Kristus bol vonku z cirkvi.
Každý čitateľ Biblie to pozná, Zjavenie 3. On bol vonku mimo cirkev,
snažiac sa dostať znovu späť a nikde nie je napísané, že sa dostal. „Ja
všetkých, ktorých milujem, karhám a otcovsky trescem.“ Posolstvo
karhá a tresce tých, ktorých ON miluje. ON klopal, snažil sa dostať dnu:
tma to zastavila – zavrela, presne to sa stalo. Svetlo, ktoré skoro
zasvietilo bude úplne zatemnené. Všetko to pôjde do obrazu šelmy. A
my vieme čo to znamená, to je ten konečný čas.
49 Boh na začiatku oddelil svetlo od tmy, a to je to, čo Boh opäť' robí.
Boh oddeľuje svetlo od tmy. „Na začiatku,“ On povedal,  „nech je
svetlo.“ Pamätajte si, nemôže byť svetlo mimo Božieho Slova. Samotné
slnko je potvrdené Božie Slovo. Na zemi bola hrozná tma, hmla hustá
hmla bola na zemi a Boh povedal: „Nech je svetlo.“ Čo ak by neprišlo
svetlo? Potom by to nemalo význam aby to hovoril. Avšak, keď On
povedal: „Nech je svetlo,“ bolo svetlo, čo dokázalo že Jeho Slovo je
správne. V tomto svetle aj dnes žijeme.
50 A to je to jediné svetlo, ktoré môžeme mať dnes v cirkvi. Je to Boh,
ktorý potvrdzuje Svoje Svetlo v tejto generácii.
51 Každej generácii bolo veľa dané, odohralo sa to v ich dňoch. To všetci
vieme. Na scénu prišli proroci. Slovo prišlo k ním, oni Slovu rozumeli.
Vidiaci v starom zákone znamená“ ten, ktorému je Slovo Zjavené.“ A
ako to poznali? Poznali to preto, že On vie vopred o veciach ktoré sa
stanú. Potom k ním prišlo Slovo Pánovo a to v každej dobe.
52 Pán Ježiš o Jánovi povedal: „On bol to jasné a svietiace svetlo na
chvíľu.“ Prečo? Izaiáš 712 rokov pred tým, ako sa narodil povedal:
„Hlas volajúceho na púšti.“ Malachiáš v 3. kapitole hovorí,: „Hľa, ja
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posielam svojho anjela, ktorý pripraví cestu pred mojou tvárou.“ Vidíte
to? On bol to Slovo, ktoré sa potvrdilo. Slovo, ktoré bolo sľúbené na ten
deň. On bol Svetlo, pretože naplňoval každé Slovo čo Boh o ňom
hovoril.
53 Keď prišiel Ježiš, Ján  povedal: „Ja musím zhasnúť, a On musí prísť
na zjav.“ On bol Svetlo. Cez všetky doby ako Boh vravel o tej
prichádzajúcej hodine!  
54 Ako to, že to tí kazatelia nevideli? V čom pochybili? Ako to, že tí
farizeovia a saduceovia  nevideli? On povedal: „Veď spytujete písma,
lebo vy sa domnievate, že v nich máte večný život, a ony sú to, ktoré
svedčia o mne.“ Ján 5:39. Ako to, že to nerozoznali? Preto, lebo to bolo
tak predpovedané, že to tak bude, že to tak budú činiť.
55  A tak je to i dnes, hrozná tma prichádza na ľudí, a tu to je! Boh určil,
aby sa Jeho Slovo zjavilo tento deň. A je to jediné Svetlo, ktoré máme a
Boh dovoľuje niekomu, aby To Slovo zjavil. Niekto to urobí. On to
zasľúbil, a On to činí presne ako to vždy činil podľa toho.
56 On si nikdy nezmenil plán Jeho diela. On prorokoval čo sa stane a
potom On posiela niekoho a dokáže to. A prejde to ponad hlavy
miliónov ľudí, pretože tma zakrýva zem v ten čas. Avšak ľudia viac
milujú tmu ako Svetlo, pretože tma má veľa rozkoší.
57 Videl som nedávno hollywoodsky film, ktorý sa volal: „Život začne až
keď slnko zhasne.“ To znamená, keď smrť začne, tie večerné kluby, kde
oni žijú. Umierajú.
58 Boh na začiatku oddelil svetlo od tmy. On to tak vždy činí. Čo učinil?
Odtlačil to prichádzajúcim svetlom odtlačí tmu na druhú stranu zeme.
59 A to je presne to, čo sa dnes odohráva. Je tesne pred ránom. Ranná
hviezda vyšla, aby privítala prichádzajúci deň. A Duch Svätý ukazuje
svoje Svetlo. Prichádza čas, keď svetlo a tma budú oddelené  jedno od
druhého. Cirkev a jej poriadok zaujme poriadok dňa a Kristus a Jeho
Svetlo zasľúbeného Slova pôjdu do vytrhnutia. To je to, čo ešte zostáva
aby sa naplnilo. To je ten deň, to sú zore nového dňa, pre mnohých,
ktorí vyhliadajú Jeho príchod.
60 Mnohým úprimným ľudom to dnes horí v srdciach, ako Márii a



   POKOJ                                                                  13

Jozefovi. Vracali sa zo slávnosti a Ježiš, dieťa, im chýbal. Mnohí ľudia
robia tú istú vec dnes, myslia si, že On je s nimi. Ja chcem vložiť toto
malé svetlo do vás, a ukázať vám ako neomylné je Slovo Božie.
61 Všetci, čo sme tu v toto poobedie, sme kresťania, veríme, že Ježiš
Kristus je Slovo Božie zjavené. Veríme, že bol panensky narodený. On
bol chrám, v ktorom Všemohúci tu na zemi prebýval. Nie iba Prorok, nie
iba obyčajný človek, ale sám Boh zjavený v podobe človeka. On bol
IMMANUEL „Boh s nami.“ My tomu veríme celým našim srdcom.
Všimnite si keď Marta, či...
62 Vlastne Mária a Jozef si mysleli, že Ježiš bol s nimi, ale oni sa to iba
domnievali že On bol s nimi, mysliac si: „Je to v poriadku. Musí byť s
nami.“ Avšak sa prekvapivo mýlili. On tam nebol.
63 Mnoho dobrých ľudí je na tom tak aj dnes. Myslia si – vidia hodinu
ktorá prichádza, vedia, že sa niečo pripravuje stať, čo robia? Idú, dajú
sa dovedna, myslia si, že On je s nimi. Podajú si ruky s kazateľom,
myslia si, že to je všetko, čo musia urobiť. „On je s nami.“ Birmovaní,
alebo nejako pokrstení, to je všetko čo musia urobiť,- mysliac si, že
Ježiš je s nimi. Brat, sestra, ako Mária a Jozef v minulosti, skutočne
úprimní ľudia, avšak vzdor tomu boli v omyle.
64 Váš život dokazuje, či je Ježiš s vami alebo nie. Váš život dokazuje, či
On v ňom prebýva, alebo či je ešte stále v Jeho nebesiach, alebo nie –
čokoľvek ste.“ Skutky, ktoré ja činím, bude aj on činiť.“ Ako môžete mať
Krista v sebe a pravým Duchom zapierať Jeho Slovo a vziať cirkevné
zákony miesto toho? To nemôžete urobiť. On by potom sám seba
porazil, keby zapieral Svoje vlastné Slovo.
65 Práve preto, že niekto dal tomu špatný výklad? Máte Bibliu, viete
čítať. Buďte úprimní!
66 Dávid povedal: „Vždy si predstavujem Hospodina pred sebou...“ Žalm
16:8. Vedzte, že ak sa stretávame v tomto novom roku, stretávame sa v
moci Kristovho vzkriesenia. „On je vždy predo mnou. Mňa nikto
nepohne.“
67 Všimnite si ako je Slovo Božie neomylné. Mária a Jozef... Vy moji
drahí katolícki priatelia, ktorí vravíte, že Mária bola matkou Boha. Mária
vlastne ani nebola matkou Ježišovou a nieto ešte matkou Boha. Ako
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mohla byť? Ani raz ju On nevolá matkou, - vôbec.
68 Oni Ho raz prišli navštíviť a povedali: „Tvoj a matka a tvoji bratia ťa
vonku čakajú.“
69 Pozrel sa na Svoje zhromaždenie a povedal: „Kto je moja matka? Kto
sú moji bratia?“  Pozrel sa na svojich učeníkov a povedal: „Lebo
ktokoľvek by činil vôľu môjho Otca ktorý je v nebesiach, ten je mojim
bratom i sestrou i matkou. Mat 12:50. 
70 Keď zomieral na kríži, povedal tú istú vec. Povedal Jánovi: „Synu.
hľa, tvoja matka!“ Nie: „Matka pozri na svojho syna.“ „Žena, pozri sa na
syna.“ Nie! Vidíte, ona nebola matka Boha.
71 Ona bola iba vypožičané lono, ktoré Boh použil, nič viac ako hoci
ktorá iná žena, ktorú si Boh mohol vybrať. On môže použiť lono vášho
srdca, vyhlásiť tam Svojho Syna, keď Mu to dovolíte. Nie matka Boha.
To by bola istá senzácia byť zrovna semenom Márie. On vôbec nebol
semenom Márie.
72 Všetko to bol Boh Stvoriteľ. Keď bol prvý Adam stvorený bez otca i
matky, Druhý Adam bol tak isto. Niečo menej ako to by Ho nedalo na tú
istú úroveň s Ním, len rovnaký Boh. On si stvoril telo, v ktorom by On
sám mohol prebývať.
73 Pozrime sa: Keby Mária bola matkou Boha, ako sa tu poplietla.
Povedala: „Tvoj Otec Jozef, a ja sme ťa hľadali.“ 
74 Pozrite sa na toho 12. ročného chlapca, 12 ročné dieťa - ako
odpovedal:“ Či ste nevedeli že ja musím byt vo veciach Svojho Otca? -
debatovať tu s tými denomináciami? Keby sa staral o Jozefove veci
musel by byt' v tesárskej dielni. Jozef však nebol Jeho otec. Boh bol
Jeho otec. „Či ste nevedeli že musím byt' vo veciach Svojho otca?“ Iba
12 ročný s tými školenými kňazmi. Ani jeden deň nebol v škole, ale oni
žasli nad Jeho múdrosťou. 
75 On je Slovo. Keď sa narodil, On bol to Slovo. On je ešte stále Slovo.
Všimnite si. Slovo neprijme klam. Ona povedala: „Tvoj otec a ja sme Ťa
s bolesťou hľadali.“
76 Odpovedal: „Či ste nevedeli že musím byť vo veciach môjho Otca?“
77 Pokarhať vlastnú matku? Prečo? On bol Slovo. Je divné niekomu keď
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Mária povedala, že Duch Svätý ju „zatienil“ a porodila Syna – a potom
ide a nazýva Jozefa otcom. Slovo je neomylné! Nepomýli sa.
78 Či neviete že, musím byť vo veciach svojho Otca?“ A bol v otcových
veciach, napravoval cirkevné zákony, ktoré mali v tých dňoch. „Či
neviete že musím byť vo veciach svojho Otca?“
79 Mnohí ľudia v dnešnej dobe, v týchto pekných zhromaždeniach idú do
zhromaždenia cirkví, a nielenže idú ale sú už tam. Myslia si, že to je tá
správna vec, „Priateľsky pekne, prečo nemôžeme byť spolu?“ Už roky
sa snažia urobiť Metodistov, baptistami, a z Baptistov Prezbyteriánov a
Letniční chcú urobiť zo všetkých Letničních. Nemôžete to urobiť, ale
koncil je pre nich odpoveďou. To je tá odpoveď, o ktorej Boh vraví že
urobia. a to je presne to čo urobili. Priateľské cirkvi, to znamená, dajme
sa spolu. Výborne, majme spolu obecenstvo.
80 Biblia vraví: „Ako môžu ísť dvaja spolu – len keď sa zhodnú. 
81 Niektorí odmietajú veriť panenské zrodenie. 80% protestantských
cirkví odmieta veriť panenské porodenie. Odmietajú krst Ducha
Svätého. Odmietajú znamenia Jeho príchodu. Moc vzkriesenia.
Odmietajú, že On je ten istý včera, dnes a naveky. Ako to môžete – Boh
dal tento zmätok do sveta z toho dôvodu, že jedna žena v istý deň
neverila jednej malej stati Jeho Slova? Satan jej povedal pravdu vo
všetkom, len nie v jednej veci a tá vec to je, ktorá zapríčinila všetky
problémy. Všetky bolesti srdca, bolenie a smútok a na to sa musíme
pozerať, pretože v jednej veci bola nedôvera a vy si myslíte, jedna vec
pokiaľ ide o nedôveru vás príjme?
82 To je tá príčina prečo Ježiš prišiel skrz nevinnú čistú pannu, naplnenú
Duchom Svätým a nie svetom, ale mocou Boha. Ó, ako krásne je
vedieť, že je možnosť sa dostať do tejto skupiny! Ako? Nikdy nie tým
spôsobom že sa dáte do spojenia s organizáciou! Urobíte to iba vtedy,
keď budete pokrstení Duchom Svätým, tým tajomstvom Tela Ježiša
Krista. Vstanete s Ním vo vzkriesení, slobodní od smrti a hriechu. To je
tá jediná cesta.
83 Tma! Veľké denominácie a veľké skupiny ľudí sa dávajú dovedna a
robia si svoj vlastný názor o tom a to vás hodí nazad do zmätku ako na
počiatku. Niet nádeje, v tom prípade ste jednoducho stratení. A všetci
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sú rozrušení nad týmito priateľskými cirkvami, mysliac si, že Boh je s
nimi. Tisícročie začne vtedy, keď sa všetky cirkvi zoskupia a bude
ekumenické hnutie a spoja sa do toho. Čo robia? Obraz šelmy, moc,
kde všetci ktorí nie sú v denominácii, tí sa nepripoja, zostanú vonku.
Hľaďte, či sa to nestane!
84 Mám to tu napísané, v ten deň keď... Pán mi to dovolil vidieť v roku
1933. A tu je to presne tak ako... On povedal, ide to presne tak, keď
pápež odíde z Ríma atď.
85 Sú to dobrí ľudia, sú však v omyle. Jozef a Mária boli dobrí ľudia, ale
boli skutočne v omyle. Čo to bolo? Boh použil 12-ročného chlapca, aby
ukázal že Slovo musí zostať čisté, presne ako to bolo, ako to na prvom
mieste povedalo. „On sa narodí z panny.“ – a to je to, čo On bol.
86 Mysleli si, že On bol s nimi, keď vošli do cirkvi atď., ale to tam nebolo.
Ale pre vyvolených... Teraz, to je tá tma, a mohol by som o tom hovoriť
ďalšiu hodinu.
87 Avšak pre vyvolených, drahých vyvolených, svätých, Božích – ja vám
vravím v tomto prichádzajúcom roku, SHALOM! POKOJ BOŽÍ!
88 Rodina je už tu! Keby som bol tam vo dňoch pred tým ako bol svet
stvorený a pozeral sa sem a videl by som celú vec a Otec by sa ma
opýtal: „V ktorom dni chceš žiť?“ ja by som Mu povedal: „TERAZ!“ Toto
je tá hodina! Toto je tá najväčšia hodina, do ktorej Cirkev prišla, tesne
pred príchodom Ženícha. Skutočná Cirkev živého Boha musí horieť,
horieť svetlom Slova, ktoré bolo zjavené medzi nimi. „Povstaňte
a svieťte, lebo Svetlo prišlo k vám.“ Svetlo tohoto dňa. Izaiáš bol svetlo
jeho dňa, Noach bol svetlo svojho dňa. Prečo? On zapríčinil aby sa
Jeho Svetlo dokázalo. A Slovo, Biblické Slovo, na tento deň, je Svetlom
tohoto dňa. V akom slávnom čase žijeme!
89 Teraz „dobré ráno“ znamená POKOJ. Tma sa zhromažďuje spolu. A
prečo sa zhromažďuje? Aby sa ukázalo svetlo. Iz.60:1, „Povstaň
a svieť! Lebo prišlo tvoje svetlo k tebe.“ To je ten dôvod, prečo vám
môžem povedať: „SHALOM“ – „POKOJ“. Svetlo prišlo k vám. Svetlo
tohoto dňa, Boží pokoj k vyvolenej Žene, k vyvolenej Dáme, k tým,
ktorých Boh pred založením sveta vyvolal a predurčil na to.
90 Tí ostatní to nevidia. Nikdy o tom nič nebudú vedieť. Biblia to tak
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hovorí. A Ježiš povedal: „Nikto nemôže prísť ku mne, keby ho
nepritiahol Otec... a všetko, čo mi Otec dal, príde.“
91 Stál tam Judáš. Svetlo tam svietilo, ale v jeho srdci bolo tmavé
semeno. Keď prišlo ku koncu, tma sa ukázala.
92 Bola tu drobná, stará žena, zvonku celá začiernená, ale vnútri bola
predurčeným semenom. A keď Svetlo prišlo, tmu to odvrátilo a
zasvietilo sa. „My vieme, že príde Mesiáš, ktorý sa volá Kristus. Keď ten
príde oznámi nám všetko.“ Ježiš jej povedal: „Ja som to, ktorý hovorím
s tebou.“
93 Ale Judáš tomu nedôveroval, mal chodiť vo svetle. Vidíte. to zvonku
nič neznamená, ale to svetlo ktoré je vnútri to zaváži. Svetlo tu chodí, je
v zhromaždení, je tu obecenstvo, a čo všetko ešte, avšak keď tá
skutočná Božia Moc príde do vnútra, to nemôže prísť do mŕtveho
semena, ktoré odzrkadľuje denominácie.
94 Ale keď je to v hĺbke, skutočne predurčené semeno, ak sem príde
Svetlo odhodí všetku tú tmu od vás a dá vás do spojenia s Kristom. On
je Ten Jeden, ktorý vám dal život pred založením sveta, inak by ste
nevedeli čo Boh povedal.
95 Vám predurčenému semenu, SHALOM – POKOJ! AMEN. Boží pokoj
nech spočíva na vás, pretože sme blízko konečného času. Sme úplne
na konci. Budeme trochu rozprávať o tej skupine – SHALOM – POKOJ.
96 Božie Svetlo prišlo. SLOVO. Svetlo sa znovu potvrdzuje, aby ste
mohli vidieť prejavenie zasľúbenia Božieho pre tento svet, a pre tento
deň. „Spytujte Písma, lebo vy sa domnievate, že v nich máte večný
život...“ Ony svedčia o dni v ktorom žijeme. Čo je svetlo tohoto dňa? Čo
sľubuje Biblia pre tento deň? Hľaďte, aká hodina je! 
97 Niet sa čo diviť, že ich Ježiš karhal, lebo neverili Jánovi. On bol
Svetlo, pretože prorok povedal, že príde. A tam bol, zjavené Svetlo.
Nevideli to! Nerozumeli tomu. Mysleli si, že on (Ján) je Mesiáš, alebo si
mysleli niečo iné, to, alebo ono. Nevideli to. Ježiš prišiel. Dve svetlá
nemôžu svietiť v tom istom čase.
98 Nemôže cirkevné svetlo a Božie Svetlo svietiť v jednom a tom istom
čase. Božie Svetlo je položené mimo svetlo cirkví. A to je to, čo sa dnes
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odohráva. Boh oddeľuje cirkevníctvo od Jeho Svetla, zasľúbeného
Slova v tejto hodine v ktorej žijeme. To je pravda priateľu. Možno tomu
nechcete veriť, ale čakajte a vypátrajte, či to tak je alebo nie. Nečakajte!
Bude lepšie ak sa do toho zapojíte kým je čas.
99 Slovo je Svetlo, keď sa potvrdí. Pokiaľ je Slovo zasľúbené pre tento
deň a nie je dokázané, potom to nie je Svetlo. Nemôže to byť! Keď Boh
povedal: „Nech je svetlo!“, a slnko by sa neobjavilo, potom to nie je
znamenie svetla. Ale keď Boh povedal: „Nech je svetlo,“ – bolo svetlo.
Keď Boh zasľúbil Mesiáša, Mesiáš prišiel, potom sa Jeho Slovo naplnilo
a On bol Svetlo hodiny. Keď dal zasľúbenie pre Noacha a ostatným, oni
boli svetlá tej hodiny.
100 Svetlom dnešnej hodiny je JEŽIŠ KRISTUS v Jeho moci vzkriesenia,
Jeho Slovo, ktoré je zasľúbené pre tento deň.: „...skutky, ktoré ja činím,
bude aj on činiť, a ešte aj väčšie ako tie bude činiť, lebo ja idem k
svojmu Otcovi.“ Väčšie skutky, väčšie veci než On činil? Veríte tomu?
(zhromaždenie odpovedalo: Amen.) Ja tomu verím. Vyzerá to pokorne.
Zdá sa, ako keby to preletelo ponad hlavy ľudí. Hľaďte, keď On bol tu
na zemi, akoby ste mohli činiť väčšie diela než On? Ja som to preložil
na mnohokrát ako „viac“, ale je to tá istá vec. „Väčšie“ On povedal u
Jána 14:12, „...väčšie ako tie bude činiť.“
101 Všimli ste si to? Keď išiel premeniť vodu na víno, On vzal najprv
vodu, už stvorenú vec, a premenil to na víno. Keď On nakŕmil tých 5000
ľudí, vzal rybu, ktorá plávala raz vo vode, rozlámal to a rozdal to a
rozmnožil už stvorené. Vzal chlieb, ktorý bol raz pšenicou, upečenou na
chlieb, rozlámal to a rozdal ľudom a vrátil to späť. Rozmnoženie
stvorenia!
102 Ale v posledných dňoch, kde nie je znamenie stvorenia – On to
hovorí k stvoreniu, aj tak ukazujúc, že je ten istý Boh, ktorí bol na
počiatku. On môže stvoriť veveričky, O môže stvoriť čokoľvek chce,
pretože On je Boh! „Väčšie ako tie bude činiť, lebo ja idem k Otcovi.“ Už
nerozmnožuje, ale rozpráva k stvoreniu.
103 Všimli ste si Slovo, ktoré On teraz zasľúbil? Kde potom sme? V
ktorom dni to žijeme? Aká je to hodina? Zjavenie Slova Božieho ako je
to v každej hodine. Máte posolstvo o tých Siedmych Cirkevných
vekoch. Pozorujte, ako presne každá jedna šelma vyšla a šelmy, ktoré
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ich nasledovali. Pozorujte, či sa to tak presne nestalo v reformačnej
dobe, a v každej dobe, presne tak ako sa to malo stať, presne ako to
Slovo povedalo. A tak aj Duch svätý to zjavuje dnes, presne tak ako to
Biblia povedala.
104 Vidíme tiene na nebesiach a na zemi a všetky veci a organizovanie a
veci ,ktoré sa pripravujú.
105 Uprostred toho všetkého vidíme slávne Slovo Ježiša Krista,
zasľúbené na tento deň, zjavujúc Samého Seba. Žijeme v nádhernom
čase. SHALOM – POKOJ, tým ktorí máte Slovo v srdci, vyvolení pred
založením sveta, aby ste počuli Slovo tohto dňa. Ak nie, tak máte zlý
rok pred sebou. Ak áno, je to nádherný svet pred vami. Alebo veľký
deň, veľký rok, ktorý prichádza – nový rok – (1964.)
106 Nie obrátiť novú stránku, mnohí ľudia sa usilujú prevrátiť novú stranu
na nový rok, ale hneď na druhý deň to obrátia nazad. 
107 Ako som aj raz čítal, že žena zakričala na muža, čo išiel skoro ráno
von a doniesol noviny a čítal ich. Ona sa ho opýtala: „Je niečo nové v
novinách?” On povedal: „Nie, to isté, len iní ľudia.”
108 To je tak, ako je to dnes. Tá istá vec. Dostaneme novú organizáciu,
to isté staré učenie, len to zaobaliť, niekto trošku niečo pridá a ide to.
109 Toto je nový deň! Toto je deň, keď sa máme postaviť a svietiť v moci
Ježiša Krista. Hrozná tma sadá na zem, mal by to byť pre nás nový
deň, áno, presne tak, ako to On robí. Obráťte sa k Jeho Slovu a pozrite
na sľub, ktorý bol sľúbený na tento deň a budete vedieť či žijete vo dne
svetla alebo nie. Zmenou kalendára sa nezmení čas, zmení sa iba
kalendár!
110 Počúvajte pozorne. Urobte tak, ako to Dávid urobil, odovzdajte vašu
budúcnosť do Jeho rúk. „Čo? Ako máme vedieť čo máme robiť, brat
Branham?” Dajte vašu budúcnosť do Jeho rúk. Nech čokoľvek príde
alebo odíde, verte Mu! On je Slovo, to viete. Dávid povedal, „V tvojej
ruke sú moje časy.”... dôveruj v ňom každý čas. Vždy ver v Neho. ”On
vedel, kto drží budúcnosť, Dávid to vedel, z toho dôvodu to mohol aj
povedať. Je iba Jeden, ktorý vládne budúcnosťou, to je Boh. On drží
budúcnosť – dovoľte mu, aby vás držal.
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111 Niektorí ľudia vravia: „Ale brat Branham, ja som sa snažil a snažil...” 
112 Ale čakajte chvíľu! Trpezlivosť je cnosť. Trpezlivosť je cnosť svätého
Ducha. „Tí ktorí očakávajú na Hospodina, nadobúdajú novej sily.”
113 Vravíte, „Ako môžem ešte dlhšie čakať?” Len čakajte. Keď ste urobili
už toľko, koľko môžete zniesť, potom stojte, len stojte. “Ako to mám
urobiť?” Stojte! On to povedal, je to Pravda, a je to Pravda. On povedal
že sa to stane. Ako? Ja neviem, ale sa to stane! On to povedal. On to
zasľúbil. Keď to On zasľúbil, musí sa to stať. To je všetko. Nie je to
zbytočnosť.
114 Len si pamätajte, Boh zobral tisícročia aby splnil sľub. Avšak On
vedel od začiatku, presne kedy sa to stane. On vie, a nikto iný. Iba
povedal že sa to stane. A keď sa to stalo, ľudia boli tak znechutení, že
ani nevedeli ako to majú prijať. Či sa tá istá vec znovu neopakuje? Vždy
je to tak, nikdy to nesklame.
115 Čo robil cez tie roky? Ukazoval typy Jeho príchodu.
116 Ukázal to v Jozefovi. Keď sa pozriete na Jozefov život, bol
nenávidený bratmi, milovaný Otcom. Prečo? Pretože bol duchovný,
pretože mával videnia. Ostatní videnia nemali, hoci boli patriarchovia,
nemali videnia ani vykladanie snov. Ale oni žiarlili na neho. Bol  predaný
skoro za 30 strieborných, vytiahnutý z jamy kde mal byť zabitý a dostal
sa na pravicu faraóna. Keď schádzal z trónu, trúby trúbili: “Kľakajte! Ide
Jozef.”
117 Presne to, čo urobil Ježiš, posadil sa na pravici Boha. A keď odíde z
trónu, trúby vydajú hlas. A každé koleno si kľakne a vyzná Ježiša Krista
Syna Božieho. Presne tak! 
118 Ukázal to v type Dávida, keď bol na... odmietnutý kráľ, pozerajúc sa
na Jeruzalem, plakal: „Koľko krát som chcel zhromaždiť tvoje deti, ako
sliepka svoje kurence a nechceli ste.”
119 V priebehu tých rokov to On ukazoval v typoch, vediac, že jeden deň
bude ten posledný typ naplnený a plné zjavenie Jeho zasľúbeným
Mesiášom tam bude. A keď sa sľub naplní, hoci On to naznačoval...
Deň po dni, rok po roku to On ukazoval. A keď sa to stalo skutočnosťou,
neverili Mu.
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120 On urobil tú istú vec, naznačoval to a ukazoval to v Cirkevných
vekoch a všetko tak až ku hodine, v ktorej žijeme. Ľudia sú v hroznej
tme. Vyzerá to tak, že tomu nemôžu porozumieť. Aká smutná vec!
121 Stačí sa pozrieť na tých mladých chlapcov – pekný dobre postavený
chlapec s vlasmi natočenými ako ženy, v úzkych teplákoch, a dlhým
svetrom čo na ňom visí a fialové topánky. Mužskosť? Aká hrozná vec,
volať to mužom! Aká to vec a volať ho mužom!
122 Pozrite sa len na ženy, ktoré majú byť jemné, pekné, chodia v
mužských nohaviciach, s cigaretou v ústach a s ostrihanými vlasmi. Aká
to je vec, volať ju ženou! Ježiš volal Máriu „žena.”
123 Všimnite si hodinu! Prečo? Niekedy ľudia vravia a myslia si že sú
úprimní, ale ide hrozná tma. Biblia hovorí, že to tak bude. Čítajte
Izaiáša 6 a vypátrajte či ženy nemajú tak byť v posledných dňoch,
presne tak ako Biblia hovorí, že budú. Je to Slovo Božie. Jeremiáš a iní
rozprávali o tejto hodine v ktorej my žijeme, lebo videli koniec od
začiatku. Vidíme tieto veci, a hrozná tma bude na ľuďoch.
124 Zobralo to Bohu tisícročia počas toho ukazovania vzorov a všetkého
a konečne keď On prišiel, nepoznali Ho, hoc bol predobrazom už v
Jozefovi. Dávidovi, Eliášovi a ďalších cez veky. On bol nimi naznačený
a vzdor tomu nemôžeme všetko pochopiť prečo to tak nevideli. A tak to
tam bolo priamo v Písme: „V Betleheme Júdovom” bude narodený.
Nachádzame to v Písme, že má byť narodený z panny. „Panna počne a
porodí dieťa a budú Ho volať IMMANUEL.”
125 Prečo Ho zabili? „Preto, že On Seba urobil Bohom,” avšak On bol
Bohom. Určite si to oni priznajú. On povedal, že On je Boh, rovnakej
hodnosti s Bohom, vraviac: „Ja som syn Boží.” On Ním aj bol!
126 Biblia hovorí, že sa bude volať: “RADCA, KNIEŽA POKOJA, SILNÝ
BOH, OTEC VEČNOSTI, PREDIVNÝ.” To je to, čím On bol. Prečo tomu
oni nerozumeli? Niet divu, že povedal: „Spytujte písma...“ Oni povedali:
„Sme učeníci Mojžišovi.”
127 On povedal: „Keby ste boli Mojžišovi učeníci, poznali by ste Ma.
Mojžiš písal o Mne.” Ale oni to nevedeli.
128 Tá hodina znova prichádza na ľudí, keď pôjdu ku svojim cirkevným
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zákonom a veciam, miesto k drahému Ježišovi. Tieto veľké veci
prichádzajú, a unášajú ich viac do tmy. Boh to vyhlasuje Svojim
Slovom, znameniami a zázrakmi na nebi. Ukazuje dopredu a vraví veci,
ktoré sa presne udejú na hodinu a minútu tak ako sa majú stať. A oni
pokračujú a idú tou istou cestou. Vyzerá to, že si nemôžu pomôcť. Sú
dobrí ľudia, avšak robia tú istú vec ako aj predtým.
129 My sme stvorenie časné. Boh je večnosť... On nikdy nezačal a nikdy
neskončí. Prečo sa mu hneď neodovzdáte? Pozrite sa hore a svieťte
radosťou Svetla Božieho Slova, ktoré dnes svieti. Prečo to ľudia
nevidia, priatelia?
130 Počujte, ja som váš brat. Ja vás milujem. Či by mi to nebolo ľahšie
len to prijať a ísť dopredu a povedať: „Ja môžem toto prijať a zmeniť...”
Ja nie som na to urobený. Keď je to Slovo, je to Slovo. Bože, pomôž
nám stáť za vecami, ktoré sú pravdivé. Bolo by dobre, viacej by vás
potľapkávali na rameno. Ale čo ja urobím, keď tam budem stáť v ten
deň, keď tie prsty ukážu na moju tvár a povie: „Ty si vedel lepšie, ale si
Ma klamal.” Nie!
131 Ja chcem byť ako Pavol. „Ja som sa nebál hlásať Ťa celému
Božiemu zboru.” Nie je na mne krv žiadneho človeka. Nech to ide, kde
to má ísť. To je Pravda. Boh to vie. On za tým stojí a hovorí, že je to
pravda.
132 Obráťte sa k bratovi Branhamovi? To by ste urobili hlúpu vec.
Obráťte sa ku Kristu, On je Slovo! Obráťte sa ku Kristu!
133 Choďte preč od vašich cirkevných zákonov! Vráťte sa... Nezáleží mi
na tom, mohli ste s vašimi zákony začať pred 500 rokmi... To pre Boha
nič neznamená. Tí sadúceovia, farizeovia to začali skoršie pred vami a
boli zato odsúdení.
134 Snažíte sa dať dôkaz o svätom Duchu o rozličných skutkoch. Ja
verím v zjavenie Ducha Svätého. Čo to robí? Letniční vravia: „Vravieť
v jazykoch je počiatočný dôkaz Ducha Svätého.” Ja som videl
čarodejnice a bosorákov vravieť v jazykoch. Videl som ich vravieť v
jazykoch a piť krv z ľudskej lebky, prorokovať a zatajovať, že Boh je. Bol
som u čarodejníc, kde položia ceruzku na stôl a spôsobia, aby skákala
hore a dolu a píšu v neznámych jazykoch a prekladajú to. To je pravda.
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To nemá nič... Ale vzdor tomu všetko verím, že Boh vraví neznámym
jazykom prostredníctvom Jeho ľudí. Vy však kladiete na to veľký dôraz.
„Prečo má byť vykladač? Prečo to musí byť posolstvo pre cirkev?“
135 Iní zase vravia: „Podľa ovocia Ducha poznáte. Láska, radosť, to je
ako my dostaneme dôkaz.” Je to ono? Potom Kresťanská veda vás
všetkých porazí. Oni sa tomu viac venujú ako vy ostatní a všetci
Letniční. metodisti, baptisti spolu.
136 Hľaďte, čo sa stane. Dovoľte mi ukázať vám ovocie Ducha a uvidíme
či za tým pôjde. Vezmime Ježiša. Pane Bože, odpusti mi tie slová ktoré
poviem, ja sa postavím proti Nemu na chvíľu, ukázať vám... Ja
poviem...
137 Páni, je tu mladý muž. podľa mena Ježiš z Nazareta – nič s ním
nemajte! Kto bol prvý... O čom nás Biblia učí? Boh je Láska. Kto bol s
vami prvý, keď ste sa narodili? Váš milý starý kazateľ. Kto k vám prišiel,
keď ste boli v núdzi, nemali ste peniaze a požičal vám? Váš milý starý
kazateľ. Presne. Kto si položil ruku na vaše rameno a na matkine
rameno, keď ste sa chceli oddeliť, modlil sa, aby ste sa vrátili nazad k
Bohu? Váš milý starý kazateľ. Kto bol na vašej strane keď ste sa so
susedom dohadovali? A kto vás priviedol nazad k priateľstvu? Váš milý
starý kazateľ. Tak to je. Kto povie posledné slovo nad vami, keď pôjdete
v ten deň do diaľky? Kto je to? Oni vás tam nechajú ležať, hniť, ale váš
milý starý kazateľ príde a požehná vás a pošle Slovo Božie k vám. Váš
milý starý kazateľ.
138 A čo tento muž nazývaný Ježiš z Nazareta z akej školy vyšiel? Váš
milý starý kazateľ musel obetovať celý Jeho život. Jeho dedo bol
kazateľ – kňaz, jeho pra-pra-pradedo bol kňaz. On dal všetok jeho čas
do organizácie. Je vycvičený v slove, on vie o čom hovorí.
139 Vravíme o ovocí Duch – láska, radosť, pokoj, pochopenie, dlho
zhovievanie, trpezlivosť. vidíte – ovocie Ducha.
140 „A čo tento Ježiš, odkiaľ prišiel? Nedostali sme správu že vyšiel z
nejakej školy. Všetko, čo On chce docieliť je rozdeliť školy, ktoré sme
my postavili.” Tam nie je moc duchovného ovocia. Nie!
141 Čo urobil tam tým úbohým obchodníkom, tam, čo mali tí
obchodníci... Oni nechovajú ovce, tak tam urobili malý košiar, aby tam
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mohli ľudia priniesť ovce. Ten úbohý obchodník, on chce ponúknuť tú
ovcu, pretože Boh to žiada. On prinesie svoju ovcu predať tomu
obchodníkovi, aby to ten mohol obetovať za svoju dušu. Čo urobil Tento
Ježiš z Nazareta? Kopol mu do stola, vzal pásy z kože, splietol ich
dovedna, vyšľahal tých kňazov a vyhnal ich odtiaľ von a nazval vášho
milého starého kazateľa „vretenicou v tráve,” – „pokrytcom.“ 
142 „To voláte ovocie Ducha? Určite nie. Kam potom vedie vaše
duchovné ovocie? K ničomu viac než k súcitu a On išiel tam cez
množstvo ľudí, mnohí ležali, slepí, chromí, zoschnutí, a ani raz
neuzdravil nikoho z nich, vraj plný súcitu. Ľudia s ľudskou mysľou to
nikdy nepochopia. Školy to neučia. To je zjavenie. Iste. Ovocie Ducha
tam spadne preč, nie? Tí kňazi mali desaťnásobne z ovocia Ducha.
143 Ako môžete vedieť či je to správne? Zjavenie hovoreného Slova
Božieho prejavuje Svetlo hodiny. Iste! To je to, čo je dôkazom Ducha
Svätého, veriac Slovu Božiemu, keď je ono zjavené. Posmievali sa Mu,
a volali Ho čarodejom, zloduchom – tam je váš dôkaz vravieť v
jazykoch, tam je váš dôkaz ovocia. Jediný dôkaz je, keď človek verí
písanému Slovu. Keď je to dokázané, choďte v svetle Toho. Ježiš bol
Svetlo hodiny, pretože On bol to sľúbené Slovo pre tú hodinu a snažil
sa im to povedať, ale oni boli moc hlboko vo tme, aby tomu rozumeli.
Tak je to aj teraz – dnes!
144 My sme stvorenie času. Odovzdajte sa Mu a On vám dá ihneď
budúcnosť, pretože my Ho vidíme len tak ako On je v Slove.
145 Videli ste Ho potvrdiť Slovo zasľúbené pre tento deň. Videli ste to v
znameniach na mesiaci. Videli ste to v cirkvách. Zapamätajte si to!
146 „V cirkvách vravia: čo to má s tým spoločného?”
147 Nože chvíľu počkajte. Mesiac zobrazuje cirkev. Jeruzalem je – ako
poznáme – najstaršie nábožensko-cirkevné mesto na svete.
Melchisedech prišiel z toho mesta, kráľ Šalamún, Kráľ Pokoja, Kráľ
Jeruzalema. To je pravda najstaršie mesto  na svete. A to bol mesiac,
kde bol zákon založený a prišla vlna tmy na pohanov. On povedal: „Oni,
cirkvi, stlačia dolu steny Jeruzalema, pokiaľ nepríde milosť pohanom.” A
je to tu! My v tom čase žijeme. Ono to ide nazad, som si toho istý tak
isto, akože moje meno je William Branham. Áno, uvidíme to. Ona je
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zatienená, predtienená, predpovedaná, vyvolajúc vyvolených von,
ostatní šmátrajú vo tme ako idú.
148 My vidíme Jeho Slovo dokázané. Veríme tomu. A tak, ak On obhájil
svoje Slovo pre dnešok, čo to je, čo sa potom mám starať čo prinesie
budúci rok? Čo sa mám starať či dnes žijem alebo či zomriem? Každé
Slovo, ktoré On zasľúbil, bude potvrdené a dokázané! Keď to môže On
urobiť dnes – 2000 rokov potom čo to zasľúbil, ak to je aj 100 000
rokov, dnes, Ježiš sa navráti na zem vo viditeľnom tele pre Cirkev,
vykúpenú Nevestu a vezme si ju z tadiaľto preč. Bez ohľadu na to, čo
prichádza, čo by prešlo, odišlo, móda, alebo čokoľvek, On povie:
„POĎ!” Ľudia kráčajú v úplnej tme a veria tomu, čomu chcú veriť. Avšak
Ježiš Kristus sa znovu vráti. Ja Mu dôverujem s mojou budúcnosťou,
Potom – „Pane Bože, ja neviem čo je obsiahnuté v zajtrajšku, ale ja
viem, že Ty máš v moci zajtrajšok.”
149 Jeho Slovo je ako veľká symfónia. Koľkí z vás počuli nejakú
symfóniu? Iste všetci. Symfóniou je to keď hrá hudba v nejakej dráme.
Myslím, že mám právo na nejakú symfóniu. “Peter a vlk“ – spomínate si
na tú starú rozprávku... ja som to počul ako vzali bubne a robili – ...ako
ten malý ďateľ ďobal a Peter vyšiel von, a to vrčanie vlka a to trúbenie
na rohy – nuž, symfónia.
150 Nuž ak tomu nerozumiete, tak vám to pripadá ako veľký hluk. Musíte
tomu rozumieť, čo to je. Všetko sa to deje znameniami a pohybmi, ale
sa tam odohráva dráma. Všimnite si, iba hudobný skladateľ sa tomu –
tej symfónii – rozumie, a tí, ktorí majú záujem to poznať, poznať tie
zmeny, poznať dej.
151 Skladateľ pozná každý pohyb, od začiatku až po koniec. Vedeli ste
to? Ten, ktorý to napísal, zložil to, on vie čo má robiť, ako to má viesť.
Keď vie o každej zákrute, či nie je potom aj direktor? Ako chcete do
toho napchať vaše cirkevné nariadenie do toho? Jedna malá chyba s
tou paličkou to znamená nejaký význam, jedna malá chyba v tom
súvise by pomýlila celý orchester, a pokazilo by to celú tú skladbu. Viete
že je to pravda. Skladateľ a dirigent musia byť v jednom duchu, v
súlade.
152 To je dôvod, prečo kazateľ a Slovo Božie, Božia veľká symfónia,
ktorú On hrá od začiatku času kazateľ Slova, nemá sa pozerať mimo a
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vravieť: „Myslím si, že toto by malo byť – mali by ste to takto prijať.“ On
musí ísť podľa toho, ako ukazujú hudobné noty. To je to, ako má byť
Slovo kázané, ako sa Slovo káže tak sa to musí zobrať. Viete, že ak
dáte do toho vaše cirkevné nariadenia, všetko pokazíte. Musí to ísť tak,
aby ta dráma presne vyšla.
153 Dirigent musí ísť a urobiť to, čo skladateľ povedal, hrať tú hudbu
presne tak ako je naznačené. Všimnite si, všetko je urobené
znamienkami a musia to byť správne znamienka aby to vydalo správne
zvuky. 
154 Pavol povedal: „Keď trúba dá neistý zvuk, kto sa pripraví do vojny?”
155 Skladateľ – Boh, ktorý napísal Bibliu, je úplné zjavenie Ježiša Krista.
On pozná znamenia času. A ten muž, dirigent, ktorý to vedie, to
znamenie času, musí to viesť presne s Bibliou.
156 Ó, brat, sestra, čo je s týmto svetom? Prečo? Som šialený? Niekde
je niečo zlé. Symfónia nie je v súlade s hudbou! Oni si robia cirkevné
predpisy a zákony a všetko ostatné, ale veď to má byť Slovo, ktoré má
byť kázané, zjavené Slovo. Niečo nie je v poriadku s tými dirigentmi,
potom je celá skupina pomiešaná, a nevedia čo majú robiť. Sú
roztratení, pretože nikdy neboli v harmónii so Slovom. To je to, čo je s
naším letničným posolstvom. Vyšli sme z taktu Biblie, oni organizovali
ako predtým. Vyšli von z taktu.
157 Bože, buď milostivý! Želám si, aby som len mal slová, aby som to
vedel správne vsadiť, aby som to mohol rozšíriť a otvoriť a vliať to do
vás.
158 Či nevidíte, bratia a sestry, musí to byť v harmónii. Dirigent musí byť
v súlade so Slovom. Ak to vraví jednu vec, nevravte niečo iné, dá to
potom zlý signál a tá celá vec sa dostane von z taktu. Božie Slovo je
jedna veľká symfónia. Musíte isť tak, ako On začal tú hudbu. Musíte
začať s Ním. Dajte sa do taktu s Ním!
159 Vravíte: „Vošiel som do zhromaždenia.” To nie je ten pravý takt!
„Urobil som tak.” To však nie je ten takt! „Išiel som k oltáru a povedal
som: 'Verím, že Ježiš Kristus je Syn Boží.'“ Veď aj satan robí tú istú vec.
To nie je ten takt. Ste von z taktu. Čo sa stalo? Možno, že vám nejaký
dirigent povedal: „Podajme si ruky, a daj svoje meno do tejto knihy,
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pripoj sa k nám, k nášmu klubu, k našej organizácii.“ Tak ste skutočne
von z taktu.
160 Potom, keď vidíte skutočnú vec sa odohrávať v nejakej malej
skupine, poviete si: „A, čo na tom, že sú oni von z harmónii.“ Vráťte sa
ku Slovu a uvidíte, kto nie je v harmónii. Hľaďte, čo Boh zasľúbil. Zistite
si, čo o tom Skladateľ povedal.
161 Hľaďte, dostali ste každého do hľadiska. To je tá príčina, prečo sa
každý pozerá dookola. Na cirkev sa však má hľadieť ako na žiarivú,
svietiacu hviezdu, na svetlo, ktoré je postavené na vrchu, ktorej sa
žiaden človek nemôže rovnať, čo žiaden človek nemôže odsúdiť.
162 Dnes je to terčom posmechu celému svetu, pretože tí dirigenti to
dostali mimo harmónie naznačenej Skladateľom. Pochopili ste, čo
myslím? Hrajú veci, ktoré nie sú tam. Hudobníci nevedia, čo robia.
Cirkev je celá popletená. My stále o tom rozprávame, celé roky,
odsudzujeme to a teraz sa k tomu pripájajú. Niečo je veľmi zlé.
163 Musíte začať v hudbe ako On, dostať sa do taktu, dostať sa do
zasľúbeného Slova. Všimnúť si, ako to On urobil na začiatku, vidieť ako
to On urobil v stredoveku a pozorovať, ako to On robí teraz – je to vždy
rovnaké.
164 Hľaďte na dirigenta ako to on robí. Ak to tak nerobí a odporúča vás
k organizácii – nikdy tak správny dirigent nerobil. Dirigent vás vždy musí
odporúčať k Slovu. Proroci v minulosti mierili k Slovu. Oni boli tým
Slovom. Oni žili Slovo. A čo to spôsobilo? Zjavilo to Boha. To prinieslo
napísané Slovo na ten deň k úžitku, pretože to prišlo k ním. Bolo im to
zjavené. To bola ich SKALA.
165 Ježiš Kristus, Slovo Božie je naša SKALA. „Na túto SKALU postavím
Svoju Cirkev...“ zjavené Slovo Božie. SHALOM – POKOJ skutočne
veriacemu. POKOJ! Sme v konečnom čase. „Na túto Skalu postavím
Svoju Cirkev,“ zjavenie Slova.
166 Jeden povedal: „Si veľký muž. Si ako Mojžiš. Si veľký muž. Si ako...“
u To nebolo ono. Ale zjavenie povedalo: „Ty si Syn Boží.“
167 Povedal: „Telo a krv ti to nezjavilo, ale môj Otec, ktorý je v
nebesiach. Na túto zjavenú pravdu postavím Svoju Cirkev.“
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168 Čo to je? On je Slovo. „Na začiatku bolo Slovo, a to Slovo bolo u
Boha a Slovo bol Boh,...“ a Slovo je stále Boh. On je rovnaký dnes,
zjavil sa ako On bol Mojžiš a Eliáš atď., a „Ježiš, a ten istý Boh dnes
činí to isté. Ježiš Kristus ten istý včera dnes a na veky.“ Žid. l3:8. Vidíte,
oni nikdy neboli v tej skupine. Ukázali vám na jednu osobu, ukázali vám
k Slovu – k Bohu. “Kde mám začať, brat Branham?“
169 Pri kríži! Začnite s Ním pri kríži! „Čiňte pokánie a verte v Neho,” to je
to, čo hovorí Biblia. Potom nasledujte podľa taktu celého Slova. Vravíte:
„Čo mám robiť?”
170 Iba nasledujte takt Slova. Keď “pokánie” je prvá vec, tak to uznajte,
urobte to, to je váš prvý krok. Váš druhý krok nech je v súlade s Bibliou.
Ďalej a ďalej, pochodujte s Ním.
171 Nekazte si takt ak ste čiastkou Božej symfónie. Nerušte rytmus
Slova. Nepýtajte sa: „A prečo?” „Prečo sa toto stalo? Snažil som sa brat
Branham, a keď ma vyhnali, vieš čo som urobil? Ako keby som sa na
smrť vyhladoval.” Nepýtajte sa ma, prečo. On pozná ten takt, vie ako sa
to má zmeniť a aké cesty má prejsť, lebo je to napísané. On to pozná.
On pozná takt. Nepýtajte sa prečo. Verte tomu!
172 Boh sa pohyboval cez veky s Jeho zasľúbeným Slovom v každej
dobe a ešte ani raz to nenarušilo ten takt, mocou Božou, keď to prišlo k
vyvoleným a k vykúpenému ľudu. Takt Jeho Slova vo dňoch
Noachových, takt Jeho Slova vo dňoch Mojžišových, vo dňoch
Eliášových, vo dňoch Jána, Dávida a vo dňoch Ježišových, atď. On
udržiaval takt Slova rovnako nikdy to nebolo porušené. On išiel rovno
cez veky. A vyvolené semeno to videlo a uverilo Tomu a išlo to v takte s
Ním.
173 Iní vravia: „Dobre, ale cirkev hovorí...“ To nemá s tým nič spoločné!
Vy nie ste do toho narodení.
174 Vy ste narodení ku Slovu, lebo ste narodení v Kristovi. Kristus je
Slovo, áno, každé jedno vo svojej dobe.
175 Vravíte: „Dobre, ale ja ti chcem povedať brat Branham – ja sa
nepozerám vpred.“
176 Tak sa pozrite hore. Boh zasľúbil, že keď sa pozriete hore, uvidíte
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Jeho – SHALOM – POKOJ. Boží POKOJ spočinie na vás.
177 Poviete mi, že vám, ženám, hovoria: „Druhí si robia zo mňa
posmech, brat Branham. Robia si posmech a vravia, že ak mám dlhé
vlasy, že som staromódna.“ Vy, muži mi poviete: „Pretože verím Biblii,
hovoria mi: 'Nemáš viac s nami obecenstvo. My ťa nemôžeme prijať,
pretože ty veríš tomu-a-tomu.'“
178 Vy presne viete, ako je Slovo napísané. Boh je zaviazaný
povinnosťou k vám aby zastal Svoje Slovo. Na tom vôbec nezáleží, čo
vravia alebo sa vám posmievajú. Boh je žiarlivý Boh. Pamätajte si to,
trpieť pre vec Jeho Slova je narastajúcimi bolesťami Jeho milosti. Ak
trpíte pre vec Jeho Slova, znamená narastajúce bolesti.
179 Viete, ako malé dieťa, 10 – 12 ročné, dostane bolesti. Príde a povie:
“Mami, bolí ma ruka, ale aj nohy ma bolia.“ – atď. To sú iba bolesti
rastu. To iba ukazuje, že má potrebu nejakých dobrých vitamínov. Že
rastie.
180 Ak si niekto z vás začne robiť posmech, hovoriac: „Ona je
staromódna. Pozrite sa na neho on... Ja vám poviem on bol...” V
poriadku, zapamätajte si, to sú iba bolesti rastu. Prenasledovanie je pre
vás dobré. To sú iba bolesti rastu.
181 ON dovolí krízy, križovatky a odbočky. On to tak robí vždy, a to preto,
aby nás zdokonalil pre Jeho službu. On dovolí, aby sa tieto veci stali.
Nemôžete to pochopiť? (zhromaždenie odpovedalo: Amen.) On to tak
robí, aby vás mohol zdokonaliť, k čomu vás On volá. To sú vaše bolesti
rastu. On tak učinil Danielovi, veď to viete.
182 On to učinil tiež tým židovským deťom, mládencom v tej ohnivej peci.
A čo tá ohnivá, rozpálená pec urobila? Roztrhala putá, ktoré ich viazali.
To je všetko, čo tá rozpálená pec urobila – roztrhala im putá!
183 Niekedy je potrebné trápenie aby roztrhali z nás tie putá a vybrali
nás von zo sveta. Možno, že vás to musí najprv vyviesť z denominácie.
Ako muž, keď sa topí v rieke, najprv ho musia vybrať von z rieky a až
potom môžete z neho vybrať rieku – vodu. To je to, ako to činí Boh.
Nech vás vyhodia aspoň raz, potom dostanete z vás svet von. Musíte
sa najprv zo sveta dostať von. Niekedy to urobia tieto bolesti rastu. Áno.
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184 Boh trvá na zasľúbenom Slove, na každý nový rok. On na tom stojí,
aby naplnil to čo na tento rok zasľúbil. Nech to bude čokoľvek ja chcem
byť stredom Jeho vôle v budúcnosti tak ako oni boli.
185. Podobne ako Abrahám, keď prišiel k svojim križovatkám – nevedel
ako to bude. Boh mu povedal: „Dám ti syna.” On čakal na to 25 rokov.
Konečne prišiel syn a potom Boh povedal: „Skrze tohoto syna ťa učiním
otcom mnohých národov. Vezmi ho tam hore a zabi ho. Vezmi ho tam a
zabi ho.” – znič tú vec na ktorú si čakal 25 rokov. „Zober ho a zabi ho.”
186 Abrahám sa nikdy netrápil. Nikdy ho to neznepokojovalo. Vzal drevo
a dal to na malého osla a vzal si aj syna. Zobral ho na vrch hory,
obetovať ho, pretože Abrahám vedel že ho prijal ako jedného z mŕtvych.
Sára mala lono mŕtve a on bol neplodný, nedalo sa to inak urobiť. A
chlapec... On – Abrahám – bol 100 ročný a ona – Sára – mala 90, teda
syn prišiel. skrze zasľúbené Slovo. Ten istý Boh, ktorý sľúbil a povedal:
„urobím ťa otcom národov,” po 25 rokoch, a 100 ročnému – on a jeho
manželka dostali dieťa. Hoci mu Boh povedal, aby ho obetoval, Boh ho
mohol zase vzkriesiť. AMEN.
187 Sláva Bohu bratia. Cítim sa dobre. Cítim sa duchovne. Ako sa len
dobre cítim! Viem jednu vec, On ho môže znovu vzkriesiť. Budeme stáť
na neznečistenom Slove Svetla, pre túto hodinu! Boh nás vzkriesi keď
táto generácia príde, ako svietiace svetlo proti tejto generácii. AMEN.
188 Niet divu, že On povedal: „Kráľovná z juhu povstane na súde s týmto
pokolením a odsúdi ho, lebo prišla z ďalekých končín zeme počuť
múdrosť Šalamúnovu, a hľa, tu je viac ako Šalamún.” Tá kráľovná, z
takej veľkej diaľky, pohanka, videla Svetlo a išla cez púšť, možno 3
mesiace na ťave, aby počula Šalamúnovu múdrosť, a oni tam stáli pri
Šalamúnovi, ktorý bol jeho vzorom – predobrazom.
189 Potom prišli a videli Wesleyho, Luthera a ostatných, tie denominácie,
súc podobou a typom na tento čas čo sa teraz odohráva, a len tak cez
to prešli.
190 Nový rok je rozhodnutý Bohom, len sa rozhodnite zostať v Jeho
Slove. Choďte tak, ako Slovo vraví aby ste šli, ako sa teraz približujeme
ku koncu, ako ostatné vyvolené semeno v predošlých dobách, pretože
On je to neomylné Slovo. Koľkí veríte že Ježiš Kristus je Slovo?
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(Zhromaždenie hovorí: AMEN.) 
191 Počul som minule program o určitých ľuďoch z denominácie, H.M.S.
Richard povedal že on “napísal knihu roka.” Nechcel by som s ním
nesúhlasiť, ale musím. Hoci je Adventistom siedmeho dňa, ja s ich
zákonmi nesúhlasím. Možno že je to H.M.S. Richardova kniha na nový
rok.
192 Ale moja Kniha, a vaša Kniha na nový rok, je kniha starého roka –
Biblia, Božie Slovo. Dovoľte len tomu žiť, na čo je to určené aby to žilo.
A každý prichádzajúci rok i každý rok ktorý prešiel je On Večný Boh,
živý skrze večné Slovo, ktoré On povedal. Keď každá Biblická pravda a
každé zasľúbenie v ňom bolo potvrdené tak ako bolo potvrdené
priebehom tých vekov.
193 Boh sľúbil, že svet zničí vodou a On to aj za Noacha potvrdil.
194 Sľúbil, že pošle vysloboditeľa a vyvedie Izraela von z Egypta, kde
čakali 400 rokov. On to aj urobil!
195 On sľúbil, že postaví Dávida, a ako Kristus, bude z Jeho rodu – skrze
Dávida príde Kristus. On to presne tak urobil.
196 On zasľúbil že pošle Jána Krstiteľa pred príchodom Ježiša Krista. On
to tak urobil. On zasľúbil, že pošle Mesiáša a presne tak to urobil.
197 On naznačil, že svet sa zviaže do mnohých organizačných skupín a
že si urobia systémy – moc podobnú šelme, ktorá bude sedieť na
siedmych vrchoch. Presne tak to je.
198  A ako bude cirkev prenasledovať – až na smrť! A tak sa to aj stalo.
199  A ako prejdú cez dobu reformácie – presne tak to urobili. Ako to bolo
zasľúbené pre jednotlivé doby, tak to aj bolo v každej dobe!
200 On aj pre túto dobu zasľúbil. On je dnes tu činný, aby Slovo žilo
presne tak, ako to On na začiatku urobil.
201 Keď sa naplní každé zasľúbenie – „smrť je pohltená vo víťazstvo“ –
Ježiš príde. A keď to posledné bude potvrdené, tak príde na zem večný
pokoj. Večný pokoj – SHALOM! Večný SHALOM – pokoj sa usadí na
zemi.
202 Keď prišiel Ježiš, To Knieža pokoja – prečo nebol pokoj? Pretože
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všetko Slovo nebolo naplnené v Jeho dňoch. On to teraz doplňuje. Ale
keď sa každé Jeho slovo, ktoré bolo ako Božia myšlienka...
203 Slovo je “vyslovená myšlienka.” Boh v Jeho rozmýšľaní si to myslel a
povedal to prostredníctvom svojich prorokov. Teraz to musí byť
naplnené. On nám povedal tieto veci, aby sme nerobili chyby a neboli v
tme a teraz to vidíme, ako sa to naplňuje.
204 On zasľúbil poslať Krista druhý krát. Keď to tak On urobí, keď príde
Kristus druhý krát – potom bude večný SHALOM – POKOJ.
205 Počúvajte priatelia, teraz, keď končíme. Pamätajte si, Biblia je
studňa múdrosti. Ona nepochádza od Dr. Ph.D. LL.Dr. – od žiadneho
doktora. Pochádza od Boha!
206 Bolo tam doktorov múdrosti, ktorí tam sedeli, snáď sto ich tam bolo,
a malý, l2-ročný chlapec ich ponížil, zahanbil, pretože ON bol To Slovo.
Ten malý chlapec nemal žiadne školy, avšak On bol SLOVO. Pretože
On bol To svetlo predpovedané pre tú dobu, On bol To zjavené SLOVO.
Slovo bolo v Ňom. Muselo to byť. Niet divu, že to čo On povedal sa
stalo, pretože On bol SLOVO! Rozumiete? Všetci, ktorí tomu rozumiete
povedzte: “Amen” – (Zhromaždenie odpovedalo: „Amen”.) On bol
SLOVO!
207 Pamätajme si, Biblia nie je nijaká kniha roka, napísaná človekom,
“nech každé slovo človeka je klam, ale Moje Slovo je Pravda.”
208 Kulty a cirkvi, atď, všetko sa to tak zmiešalo, keď sa skupiny ľudí do
toho pomiešali. Boh sa nikdy nestýkal so skupinami. Keby Ježiš dnes
prišiel bol by na strane Methodistov, Baptistov, Adventistov, Jehovistov,
Kresťanskej vedy, Letničných, Presbyteriánov? Nie! Určite nie!
209 Ide o jednotlivca,  ty a Boh. Nie sú dvaja ľudia, ktorí by si videli z oka
do oka - rovno, ani nie dva palce, ktoré by boli presne rovnaké. Boh
koná s jednotlivcami. Ako viete, či je to správne? Boh vie. Pozrite sa do
minulosti a uvidíte, či Slovo je s nimi. Ak je to so Slovom, Boh s nimi
koná, ak nie, tak sa stane niečo iné.
210 Pamätajte si, Biblia je studňa všetkej múdrosti a  má v sebe všetky
skryté nádeje, pokiaľ ide o budúcnosť. SHALOM – POKOJ! Boží
POKOJ.
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211 Ako mi raz bolo povedané o malom chlapcovi, ktorý stratil otca – ešte
nebol ani dosť starý, aby ho poznal, bol iba bábätko, keď ho stratil.
Jeden deň, keď mal asi 11 – 12 rokov. A mal aj jedného brata – Jána.
Prišiel k tomu bratovi a povedal: „Ján” – on bol omnoho starší –
povedal, “pamätáš si na otca?” – „Áno”, “Aký bol?”Povedal :
212 “Bol vysoký  už, veľmi dobrý človek. Bol vždy dobrý k mame, ku mne
bol milý”, a ku každému bol milý.” „Ján – to je všetko čo o ňom vieš?”
213 Povedal: “Nuž – poviem ti – každý hovorí, že sa mu podobám.” A
dodal: „Každý hovorí, že mám jeho povahu.”
214 „To je dobré! To je to, čo som chcel vedieť. Keď ťa vidím, vidím
svojho otca.”
215 Tam to je! Svet uvidí Ježiša Krista vo vás, keď toto Slovo, ktoré je
napísané pre túto dobu sa naplní.
216 Kde vidíte Ježiša v Dávidovi? Keď bolo Slovo zjavené skrze neho.
217 Ako vidíte Ježiša v Eliášovi? Nuž v tom voze, v ktorom išiel do neba,
v tom obraze vidíte Ježiša v Eliášovi. Pretože Slovo bolo dokázané.
218 Ako Ho vidíte v Mojžišovi? Ježiš bol aj v Mojžišovi. Biblia to hovorí.
On bol ten horiaci ker, ktorý bol na púšti s Mojžišom.
219 Ako budú ľudia poznať Ježiša Krista? Nuž vtedy, keď Ho uvidia vo
vás, pretože On povedal: „Amen, amen hovorím vám, že kto verí vo
mňa, skutky, ktoré ja činím, bude aj on činiť, a ešte aj väčšie ako tie
bude činiť, lebo ja idem k svojmu otcovi.“ Je to tak? (zhr. odpovedalo:
Amen.) Tak je ako oni, svet to vie.
220 To nie preto, že tí Letniční či Jednotári sú väčší sú jeden od druhého
väčší, alebo že dvojiční sú väčší ako trojiční alebo čokoľvek, nie preto,
že Metodisti sú väčší než Baptisti, alebo Južní Baptisti že berú cenu
roka za všetky Baptistické cirkvi za všetkých protestantov. Majú viac
členov v tomto roku ako tí ostatní – podľa počtu. To samé ich
neodlišuje. Boh vás nepozná podľa čísla. Veď pohanov je oveľa viac.
Katolíkov ešte viac. Aj mohamedánov. Vidíte to?
221 Vy ste poznaní vtedy, keď Ježiš Kristus žije vo vás Jeho životom a
zasľúbené slovo tohto dňa sa vo vás odráža.
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222 To slovo, ktoré sa zrkadlilo v Mojžišovi, sa nemohlo odrážať v
Eliášovi, pretože to bol iný deň. To čo sa odrážalo v Noachovi, nemohlo
byť v Mojžišovi, pretože Noach postavil koráb, Mojžiš viedol ľudí,
presne tak ako to bolo zasľúbené. To svetlo, ktoré sa odrážalo v nich,
nebolo jedno a to isté svetlo, ale jedno vravelo o tom druhom.
223 Celý Nový zákon rozpráva o tejto hodine. Ježiš Kristus hovorí o tejto
hodine. o akého človeka potom tu ide? Je to Ježiš Kristus Syn Boží,
zjavujúci sa, odráža Svetlo na Slovo, ktoré On zasľúbil pre tento čas.
224 Ak ľudia uvidia že žijete ako On, keď uvidia, že vaša povaha a vaše
správanie súhlasí so Slovom, presne ako bol On, zjavené Slovo –
potom ten človek bude vidieť Ježiša Krista. Nebude sa musieť pozerať
dookola a vravieť, „Čo to títo učia?” Budú vidieť čo je Boh keď vás
uvidia.
225 SHALOM – POKOJ. Svetlo Božieho pokoja nech je vo vás! A keď
Slovo Božie bude úplne dokázané v tejto dobe, a uvidíte to, a uveríte
tomu – SHALOM – POKOJ!
226 Týmto začnite nový rok, dajte Ho – ako Dávid povedal: „Vždy si
predstavujem Hospodina pred seba, lebo je po mojej pravici, aby som
sa nepohol.” Keď sa stretnete so smrťou tento rok, aký rozdiel to urobí?
Máte večný život. „Ja ho vzkriesim v posledný deň.” AMEN. A čo ak sa
niečo stane? Nezáleží na tom čo to je, nič nás nemôže oddeliť od Božej
lásky, ktorá je v Kristu Ježišovi, „Hlad, nebezpečenstvo, nahota –
nezáleží na tom čo to je – nič nás nemôže oddeliť od lásky Boha, lásky,
ktorá je v Kristu Ježišovi.” On je Slovo! SHALOM!
227 Skloňme naše hlavy. Každý na chvíľu skloňme hlavu. Boží pokoj!
228 Veľká... (prázdne miesto na páske.) “Ako to bolo vo dňoch
Noachových, keď jedli, pili, ženili sa...“ Reno, Nevada, a celý svet
dnešného svetla – „tak to bude pri príchode Syna Človeka.”
229 „Ako to bolo v Sodome” kde sa Boh zjavil v ľudskej bytosti, ktorú
Abrahám nazval Elohim, jeden sebestačný tam stál, jedol mäso, pil
mlieko, jedol chlieb a mohol povedať čo si Sára myslela v stane za ním.
On povedal: „To sa vráti znovu pri príchode Syna Človeka.“ Ešte krátku
chvíľu a svet ma viac neuvidí, ale vy Ma uvidíte lebo Ja budem s vami,
vo vás, až do skončenia sveta.”
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230 Židia sa navrátili do svojej domoviny. Veci, ktoré sa odohrávajú v
týchto dňoch, by ma zastavili od začiatku vám povedať, čo sa dialo, ale
to vidíme. Čo to je? Zjavené Slovo. 
231 Čo si myslíte, čo urobili Židia keď videli že sa Slovo zjavilo so
zasľúbením? Pripravili sa odísť.
232 Ak nie ste dnes pripravení, priatelia, začnite tento nový rok správne,
začnite ho s vašou rukou v Božej ruke, Božím Slovom vo vašom srdci a
vravte: „Pane Ježišu, ja neviem, akú časť tejto symfónie, čo Ty chceš,
aby som hral, avšak keď prídem k tej križovatke, keď budem
prenasledovaný, vysmiaty, posmievaný, dovoľ mi stáť tak, aby Tvoja
symfónia nebola skrze mňa pokazená. Ja zostanem s Tvojim Slovom,
nech sa stane čokoľvek.“ Ja tam zostanem. A keď sa smrť priblíži k
mojim dverám, to je časť symfónie. Budem vedieť, že tak, ako je isté,
že smrť hraje pri mojich dverách, vzkriesenie. Raz bude tam v jeden
deň tiež hrať, a Ty ma znovu vzkriesiš. To je časť Tvojej symfónie:
Pane, dovoľ mi byt' dnes čiastkou Teba.
233 Koľkí z vás by chceli zobrať tú prísahu a povedať: „Na začiatku tohto
roka, brat Branham, začiatkom tohto zhromaždenia, hneď teraz, ja teraz
sľubujem Bohu sa postaviť, vždy zostať v správnosti s Jeho sľúbeným
Slovom, a žiť presne ako On, v pokore a v skromnosti, aby Boh mohol
zobrať môj život a položiť ho do svojej ruky, medzi skupinu, ktorú
vzkriesi v posledných dňoch. Dvíham ruku, brat Branham, nie tebe, ale
Bohu. Pamätaj na mňa v modlitbe. Boh nech vás žehná všade. Nech
vás požehná Hospodin! Moja ruka je tiež zdvihnutá.
234 Pane, vezmi ma. Pane Bože, nedovoľ, aby niekedy vošlo na moju
myseľ ako Judášovi, na peniaze, na rozkoš sveta, alebo aby ma tľapkali
po chrbte a hovorili: “Brat Branham, toto je...“ Nie, nie. Bože nedovoľ,
aby sa mi také niečo stalo. Ja radšej chcem byť medzi Pánovou
menšinou. Chcem byť voči ľuďom bratom, urobiť všetko čo len môžem.
Pane, milovať ľudí celým mojim srdcom. Avšak, Pane, nedovoľ aby som
sa pohol od tohto Slova. Ja chcem vstať v posledný deň. A iba tí, ktorí
sú započítaní v tejto symfónii Pane. Ako som sa snažil vysvetliť toto
poludnie, tí prídu dopredu v konečnom čase, na hudobnej stránke keď
to veľké vzkriesenie bude a všetci anjeli budú tlieskať rukami a svätý
budú pochodovať. To sú tí, ktorí vykonali svoj podiel v tejto veľkej
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dráme, ktorú my hráme. Modlíme sa Pane.
235 My vieme, že v dráme si menia tvárnosť, idú z jednej veci na druhú,
a to je to, čo si Ty urobil. Prišiel si v Duchu, Boh, Veľký Jehova a vzal si
tvárnosť ľudskej bytosti, zmenil si si Svoj výzor, Ty si sa zmenil. Postavil
si Svoj stan. Prišiel si dolu od Boha, stal si sa človekom, aby si mohol
zomrieť, aby si mohol vykúpiť ľudstvo. Zmenil si si Svoju podobizeň.
236 A znovu si sa zmenil a stvárnil si sa v ľuďoch, ktorí veria a správajú
sa podľa Tvojho Slova, ktoré si Ty napísal. Blahoslavené oči, ktoré to
Vidia, blahoslavené srdcia, ktoré To prijali a blahoslavené uši, ktoré to
počujú, pretože príde vzkriesenie, keď sa tá symfónia skončí. Pane,
dovoľ, aby sme tam boli. Požehnaj túto skupinu.
237 Keď takto s Tebou rozprávame, otče, veríme. že táto páska pôjde do
celého sveta. A tu je dobrá milá skupina ľudí, ktorá tu dnes sedí, títo
prítomní vo Phoenixe. Ó, Bože, 15 rokov silného kázania a karhania.
Bože, Ty poznáš môj dôvod – l á s k a ! Láska karhá! Láska spôsobuje
disciplínu.
238 Bože, ja sa tiež pridávam k týmto ľuďom tohto týždňa. Ty nám daj
disciplínu, Pane, Tvoje Slovo. Nech vidíme Tvoju moc sa dvíhať na
chorých a utrápených, nech sú oči slepých otvorené, nech veľký Duch
Svätý je viditeľný v tejto miestnosti. Nech každý kazateľ a každá cirkev
horia. Nech združenie obchodníkov Pane, daj aby každého obchodníka
srdce horelo k Bohu v tomto meste. Daj nám to Pane. My nevieme čo
máme robiť, nič viac, iba žiadať Teba a veriť, že sa to stane. My seba
Tebe odovzdávame skrze Ježiša Krista, nášho Pána. Postavme sa.
239 Ja som úbohý rečník, nevyslovujem správne svoje slová, chcem vám
povedať to čo cítim že vám mám dať vedieť. Koľkí z vás si zdvihnete
ruku, na znak toho že ste rozumeli čo som myslel s tou Božou
symfóniou? Dvihnite ruky. Ďakujem, Veríte tomu? (zhromaždenie
odpovedalo: AMEN.)
240 Je to symfónia, vidíte? Nájdete to, keď prídete ku križovatke – každý
rozmýšľa. Ja to volám: križovatka. Ja nepoznám hudbu, ak sú tu
hudobníci, nech mi prepáčia. Ale tam sa hrá a musí sa podľa toho
správať. Ide to veľmi nízko, veľmi nízko, rozmýšľajte, čo To je. Ale keď
sa dostanete do taktu Toho, porozumiete To. To je jediná cesta ako
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Boha môžete porozumieť, ak budete v takte.
241 „Čo to je? Ako budem ja? Brat Branham, ja som skutočný Metodista,
Baptista, alebo Letničný! To nie je ten takt!
242 Takt je Boh. Boh je Slovo. Slovo je Boh, Božia hudba, poslúchajte
Jeho Slovo. Ak poslúchnete Jeho Slovo, On dal Svoj takt do vás, potom
si môžete zobrať svoje miesto. Kedykoľvek to pôjde dolu, dolu – hore,
kdekoľvek to bude, vy si poznáte svoje križovatky. - Niekedy poviete:
„Bolesti a trápenia.”
243 Či Boh nepovedal: „Všetky veci napomáhajú k dobrému tým, ktorí Ho
milujú – pokiaľ On hrá Svoju symfóniu.“ A vtedy to nájdete, keď budete
chorí a porazení, a prenasledovaní či vysmievaní. Pamätajte si, takto
chodí. Ak to tak nie je, symfónia nie je v takte.
244 Ten veľký Skladateľ presne vie, čo v tom je. On vás poznal od
začiatku. On dal vaše meno do knihy Baránkovej, Knihy Života, pred
založením sveta. Veríte tomu? (zhromaždenie odpovedalo: AMEN.) On
vie, čo máte robiť. Nezáleží ako nízko to pôjde, ako tmavo to vyzerá,
tak to musí byť. 
245 Ale zapamätajte si, aj keď to pôjde do tieňa smrti: „Ja som
vzkriesenie a život. Ja ho vzkriesim.“ A keď ten veľký Riaditeľ príde
dolu, a dá paličku dolu, potom už nebude viac času. Keď ten – Anjel
zjavenia v 10. kapitole dá jednu nohu na zem a druhú na more a dúhu
bude mať nad svojou hlavou, On sľúbil, že potom už „nebude viac
času.“ Keď ten čas príde, vy budete vzkriesení z mŕtvych. Pokiaľ tí
ostatní tam ležia, vy pôjdete.
246 Zostaňte v symfónii. Zostaňte v Božom Slove. Nech je to akokoľvek
ťažké, zostaňte s Tým, kdekoľvek Boh hrá.
247 Niekedy On použije súženia,  aby roztrhal putá, aby vás oslobodil.
On to tak činí. Vravíte: „Neviem ,čo mám robiť,“ On vie. Aký rozdiel? Vy
iba hráte úlohu. On je Ten, ktorý vás má vo svojej ruke. On vás vedie.
248 Pamätajte si, všetko je urobené znameniami. Vidíme v akom čase
žijeme, podľa znamení, v ktorých žijeme, tak vidíme, čo symfónia dnes
koná, Je čas oddeľovania, kedy sa berie svetlo zo tmy.
249 Povedzme to spolu, aby sme nezabudli, pretože cítime, že to treba
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povedať. (Všetci spolu vravia: “Je to odoberanie Svetla od tmy.” – ešte
raz: „Je to odoberanie svetla od tmy.”)
250 To je Božia symfónia. On to ukazuje na nebi. Ukázal to na tabuli. On
ukázal Sám Seba. On to sľúbil v Slove. My vidíme to potvrdenie. On
oddeľuje pšenicu od kúkoľa. On berie svetlo od tmy.
251 Veríte celým srdcom? (zhromaždenie odpovedalo: AMEN.)
Spievajme Mu dobrú pieseň.
252 Chcem povedať slovo kazateľom ešte chvíľu. Bratia, Hospodin nech
vás žehná. Ďakujem, že ste vypustili svoje zhromaždenie a preniesli ste
ich sem. Vám kazateľom vďaka. Určite som vďačný. Ja som tu iba...
253 Dovoľte mi ešte povedať, bratia, môžu tu byť Metodisti, Baptisti,
Presbyteriáni. Počujte ma, či tak isto hovorím aj Letničním ako aj vám?
Určite, rovnako!
254 Keď aj nemôžem súhlasiť s človekom, stále ho milujem... Pretože aj
keď nesúhlasím s tým mužom, len s toho dôvodu aby som nesúhlasil,
potom som pokrytec, nemám právo tu ani stáť. Ale ak s ním nesúhlasím
vo veci zhromaždenia, lásku a porozumenie, nezáleží čo to je, je stále
môj drahý brat. Stoj s ním. Naskutku! To je pravda. Ak to nie je v mojom
srdci, potom Pane, vezmi ma preč odtiaľto, nemám tu čo robiť. Tak je
to. Vravím to tak, pretože vás milujem. A vidím, že niečo prichádza. A
ani ráz som sa v tom nesklamal, pretože to vždy bolo Jeho Slovo. Boh
nech vás žehná. AMEN.
255 A teraz skloňme na chvíľu naše hlavy a spievajme túto peknú, starú
pieseň, ktorú obvykle spievame: „Milujem Ho, milujem Ho.“ Či pianistka,
alebo ktokoľvek, nech nám niekto udá tón s hudbou my myslím,
budeme ju sprevádzať. V poriadku, skúsme, či dokážeme tú pieseň
spievať bez sprievodu hudby. Každý teda dovedna spievajme so
sklonenými hlavami:

Milujem Ho, milujem Ho,
Pretože On ma prv miloval 
A vykúpil moje spasenie 
Na kríži Golgoty.

Myslím, že oni už zastavili pásky. Vidíte, tento magnetofón ide stále...
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* * * * * * *

--- Brožúra nie je na predaj ---

V slovenskom jazyku vydané v marci 2002.
Text je verným opisom a prekladom zvukového záznamu. 
Ponúkame biblické materiály – knihy, brožúry, CD, DVD. 

Zásielky sú bezplatné. 

Kontakt:
email: info@vecerne-svetlo.sk

tel.: +421(0)911 178 730

Ďalšie informácie nájdete na stránke

www.vecerne-svetlo.sk
Poznaj  pravdu  a  pravda  ťa  vyslobodí
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www.vecerne-svetlo.sk
Poznaj  pravdu  a  pravda  ťa  vyslobodí


